

ကျမရဲ့ဘဝမှာဒီနှစ်ဟာအပြောင်းအလဲတွေအများဆုံးဖြစ်လာတာမို့ဘဝတသက်တာလုံးမေ့လို့မရတဲ့နှစ်တနှစ်အဖြစ်မှတ်တမ်းတင်ရပါတော့မယ်ရှင်။ ဒီနှစ်ထဲမှာအထက်တန်းကျောင်းသူအဖြစ်ကိုးတန်းမှာတက်ရတဲ့အပြင်သူငယ်တန်းကစ၊နေလာရတဲ့အလယ်တန်းကျောင်းကနေအထက်တန်းကျောင်းကိုစပြောင်းခဲ့ရတာကျမရဲ့ပထမဆုံးအပြောင်းအလဲပါပဲရှင်။ နောက် ဒီနှစ်ထဲမှာဘဲကျမဟာမိန်းကလေးတို့သဘာဝဓမ္မတာရာသီသွေးစတင်ပေါ်လာပါတယ်။ သိသိသာသာကြီးပြောင်းလဲခဲ့တာကတော့ကျမရဲ့ခန္ဓာကိုယ်ပိုင်းဆိုင်ရာနဲ့စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာတို့ဘဲဖြစ်ပါတယ်ရှင်။ ဓမ္မတာရာသီသွေးမပေါ်မီကအသင့်အတင့်ဖွံ့ဖြိုးလာခဲ့တဲ့ကျမရဲ့ခန္ဓာကိုယ်ဟာဓမ္မတာရာသီသွေးပေါ်ပြီး၃၊၄လအတွင်းမှာသိသိသာသာဖွံ့ဖြိုးလာပြီးတကယ်မိန်းမကြီးတယောက်အသွင်အပြင်ကိုစတင်ပေါ်ပေါက်လာခဲ့ပါတော့တယ်။ ခန္ဓာကိုယ်ဖွံ့ဖြိုးလာတာနဲ့အမျှကျမရဲ့စိတ်ဓာတ်ရေးရာမှာလဲဟိုတုန်းကနဲ့မတူတော့ပဲဆန်ကျင်ဘက်လိင်တွေမြင်ရင်ကြီးသည်ဖြစ်စေရွယ်တူဖြစ်စေရှက်သလိုရွံ့သလိုနဲ့ရင်ထဲမှာဖိုပြီး အို ဘယ်လိုပြောရမယ်မှန်းမသိအောင်စိတ်လှုပ်ရှားတတ်လာပါပြီရှင်။

ဪ ငါဟာအပျိုပေါက်ဆိုတဲ့အရွယ်ကို လပိုင်းလောက်ကလေးဘဲ ဖြတ်သန်းပြီးအလျင်အမြန် အပျိုကြီးဖားဖားဖြစ်လာပါပြီကော ရယ်လို့ပီတိတောင်ဖြစ်မိပါတယ်ရှင်။

သင်္ကြန်တွင်းမှာမွေးဖွားလာခဲ့သူမို့ကျမကိုဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအားလုံးကတရင်းတနီး အတာ၊ မိတာလိုချစ်စနိုးခေါ်ကြပါတယ်။

မိတာရေ လာမဲ့သင်္ကြန်မှာလမ်းထိပ်က၊ ပိတောက်ပျိုဖြူမန္တတ်မှာရေကစားဖို့တို့လမ်းထဲကအပျိုတွေစာရင်းကောက်ရာမှာ မိတာကိုလဲရွေးထည့်သွားတယ်ကွယ်။

တနေကကျမရေကူးကန်ကပြန်အရောက်မှာ မေ့မေ့ညီမကျမတို့နဲ့အတူနေတဲ့ဒေါ်လေးကဆီးကြိုပြောလိုက်တော့ ကျမရင်ထဲမှဒီနန်းကနဲဖြစ်သွားပြီးအရမ်းဝမ်းသာသွားမိပါတယ်။

ဒီလိုနဲ့ဒီနှစ်အတာသင်္ကြန်မှာကျမဟာလမ်းထဲကတခြားအပျိုတွေနဲ့အတူလမ်းထိပ်မှာတူညီဝတ်စုံ ဝတ်ပြီးရေပက်ကစားခွင့်ရရှိခဲ့ပါတယ်။ သင်္ကြန်ရက်အတွင်းရေပက်ခံကားတွေပေါ်က၊ ဘဲတွေကျမရဲ့ ရေစိုနေတဲ့ ကိုယ်ခန္ဓာရှိက်ဖိုကြီးငယ်အသွယ်သွယ်ကိုစူးစူးစိုက်စိုက်အကြည့်ခံရတာတွေလမ်းထဲက ကာလသား ကြီးကြီးငယ်ငယ်တွေရဲ့အရေးပေးခံရတာတွေ၊ အိုအဲဒါတွေကိုကျမရင်မှာတလုပ်လုပ်ရင်ဖို့ ပြီးစိတ်ကစားလှုပ်ရှားခဲ့ရတာတွေကိုတော့ကျမအကျယ်ချဲ့ ပြောပြမနေတော့ပါဘူးရှင်။

သင်္ကြန်အကျနေဟာကျမရဲ့တဆယ်ငါးနှစ်မြောက်မွေးနေ့မို့ကျမတို့အိမ်မှာအုန်းနို့ခေါက်ဆွဲနဲ့ဆွမ်းကျွေးပြီးမွေးနေ့အခမ်းအနားကလေးတစ်ခုလုပ်ဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီမွေးနေ့ပွဲမှာစကားစပ်မိကြည့်ပြီးသင်္ကြန်ပြီးရင် သန်လျင်ဘက်ကရွာလေးတရွာမှာ အခြေချနေထိုင်တဲ့ ကျမဒေါ်လေးရဲ့ယောက်ျားဘက်က ဆွေမျိုးအိမ်ကိုသုံးရက်လောက် နားနားနေနေအပန်းဖြေခရီးထွက်ရအောင်တိုင်ပင်ကြတော့ ဖေဖေနဲ့မေမေမလိုက်ဖြစ်ကြဘဲဒေါ်လေးတို့ လင်မယားနဲ့ကျမသာ သွားကြဖို့စီစဉ် လိုက်ကြပါတယ်ရှင်။

သင်္ကြန်အပြီးနှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေမှာကျမတို့တူအရီးသုံးယောက်သန်လျင်ဘက်ကိုထွက်ခဲ့ကြပါတယ်။ နေ့လည်ဘက်မှာသန်လျင်ရောက်ပေမဲ့ဈေးထဲဝင်၊ဝယ်စရာရှိတာဝယ်၊ဘုရားဖူးနဲ့မို့ညနေစောင်းမှာဘဲကျမတို့စတည်းချမဲ့ရွာလေးကိုရောက်သွားကြပါတယ်။ တောရွာသဘာဝအလျောက်တိတ်ဆိတ် အေးချမ်းပြီး လျှပ်စစ်မီးမရှိတာမို့လရောင်ရွှမ်းပတဲ့ညရဲ့ အလှအပကိုကြည့်ကြည့်နူးနူးခံစားကြရပါတယ်။

ကျမတို့သွားလည်ပတ်တဲ့အိမ်ကလေးဟာအတန်အတင့်ကျယ်ဝန်းပေမဲ့၊ တောရွာလေ့အတိုင်း အိပ်ခင်းအိပ်ယာအပိုသူတို့မှာမရှိကြပါဘူးရှင်။ ဒါကြောင့်ရန်ကုန်ကလာလည်ကြတဲ့ကျမတို့တူအရီး သုံးယောက်ဟာ ခြင်ထောင်တလုံးထဲမှာဘဲ အတူအိပ်ကြရပါတယ်။

ကျမဟာသင်္ကြန်ရောက်တုန်းကရေကစားထားလိုပင်ပမ်းနေတာတကြောင်း၊ နေ့လည်က ဈေးထဲနဲ့ ဘုရားပေါ်လျှောက်သွားခဲ့ရတာတကြောင်းတို့ကြောင့် လရောင်ရွှမ်းပပြီးတိတ်ဆိတ်အေးချမ်းလှတဲ့ တောရွာ ရဲ့အလှအပ သဘာဝကိုသိပ်မကြည့်နူးနိုင်တော့ပဲ၊ ညရုတ်နာရီခွဲလောက်မှာ တချိုးထဲအိပ်မောကျသွားရပါတယ်ရှင်။

အိပ်ယာပြောင်းတာနဲ့စောစောအိပ်ပျော်မိတာကြောင့်ထင်ပါရဲ့ တစ်ရေးမနိုးဖူးတဲ့ကျမဟာ မနိုးစဖူး နိုးခဲ့ရပါတယ်။ အဲဒီလိုတရေးနိုးခဲ့လို့လဲ ကျမအရွယ် ဘယ်မိန်းကလေးမှ တွေ့ဖူးမမြင်ဘူးတာမျိုး ကျမအနီးကပ်တွေမြင်ခဲ့ရတာပေါ့ရှင်။

ဖြုန်းကနဲကျမနိုးနိုးချင်း မျက်လုံးဖွင့်မကြည့် ဖြစ်ပါဘူးရှင်။ ကျမရဲ့ညာဘက်ဘေးကအသက် ရှုသံခပ် ပြင်းပြင်းကိုကြားရတော့ ပထမထိတ်ကနဲ လန့်သွားမိပါသေးတယ်။ နောက်မှ အော် ငါရောက်နေတာ ရန်ကုန်က

ငါ့အိပ်ယာထဲမှ မဟုတ်တာ၊ ဘေးမှာ ဒေါ်လေးတို့ရှိနေပါလားရယ်လို့အသိတရားဝင်လာမှ စိတ်သက်သာရာ ရပါတော့တယ်။ ဒါကြောင့် ညဦးပိုင်းတုန်းက မခံစားမကြည်နူးလိုက်ရတဲ့ လရောင်ရွန်းရွန်းဝေနေ ညရဲ့အလှအပ ကိုကြည့်ချင်မြင်ချင်စိတ်ပေါ်ပေါက်လာတယ်။ မျက်စေ့ကိုဖွင့်ကြည့်လိုက်တဲ့အခါ မှာ၊ လရောင်ဟာ ကျမတို့တူအရီးတွေအိပ်နေတဲ့ အိပ်ယာထဲအထိ ဖြာကျနေတာမို့ ကျမရဲ့ညာဘက်ဘေးရှိဒေါ်လေး ကိုလည်း မျက်စေ့စွဲပြီးတစ်ချက်ကြည့်မိလိုက်ပါတယ်ရှင်။

အို ကိုကလဲမကဲနဲ့ကွယ်၊ ဘေးမှာမိတာရှိနေတယ်ဆိုတာများသတိထားစမ်းပါအုံး၊ ချစ်ကလဲကွား မိတာကကလေးဘဲဟာကိုခုတောင်အိပ်မောကျနေတာဘဲဟာ၊ ဘယ်လိုသိနိုင်မှာလဲ၊ နောက်ပြီး သင်္ကြန်တွင်းကြီးမို့ရှောင်ပါဆိုလိုလဲရှောင်နေခဲ့ရတာသုံးရက်ကြီးများတောင်၊

သူပြောလိုက်ရင်ဒီလိုချည်းဘဲဆင်ခြေ ဆင်လက်တွေနဲ့ ရှေ့နေပီသနေလိုက်တာ၊ အို ကြည့်ပါလား ပြောယင်း ကိုကဲလာပြန်ပြီး၊ အို ဟင့် ယားတတ်တယ် ကိုရယ်တော် တော်ပါတော့ နော်၊

ကျမရင်ထဲမှာ မီးရထားဆယ်စင်းလောက်ပြိုင်တူခုတ်မောင်းသွားသလို ဖိုလို့ကဲပြီးမောသွားပါတယ်၊ ဒုက္ခပါဘဲ၊ ဘယ်လိုမှ ရှောင်တိမ်းလို့မရတော့ပါလား၊ မျက်စေ့တွေကိုအတင်းပြန်မိတ်ထားပေမဲ့နားက တော့ သူတို့ပြောဆိုနေကြ တာတွေကိုကြားမြဲကြားနေရပါတယ်။

ကိုရယ် ဟိုဘက်နည်းနည်းတိုးပါဦး၊ တော်တော်ကြာ မိတာကိုသွားထိမိလို့သူ့ကိုလှုပ်နှိုးလိုက်သလို ဖြစ်သွားပါဦးမယ်။

နှိုးစရာမလိုပါဘူးဒေါ်လေးရယ် မိတာနိုးနေပြီးသာပါလို့ကျမစိတ်ထဲကကျိတ်ပြောလိုက်ပါတယ်၊ နောက်ခဏကြာတော့ကျမရဲ့ညာဘက်ကအသက်ရှူသံပြင်းပြင်းတွေနဲ့လှုပ်လှုပ်ရှားရှားဖြစ်လာတာကိုကျမမျက်စေ့ဖွင့်မ ကြည့်ဘဲအလိုလိုသိလာပါတော့တယ်ရှင်၊

ရှက်ကြောက်တဲ့စိတ်တွေမွန်ထူပြီးမျက်စေ့ကိုမိတ်ထားမိပေမဲ့ ခုတော့ကျမမနေနိုင်တော့ပါဘူး၊ မျက်စေ့ကိုမေး ပြီးခိုးကြည့်မိလိုက်မိပါပြီ။

အို ကျမ မြင်ရပါပြီ၊ ဒေါ်လေးဟာအပေါ်ပိုင်းမှာဝတ်ထားတဲ့ ဘရာစီယာကလွဲလိုတကိုယ်လုံးဗလာ ကျင်း နေသလို ဦးဦးဟာလဲ စွပ်ကျယ်ချိုင်းပြတ်ကလေးကလွဲလို့ အဝတ်အစားနတ္တိပါလား၊ဒေါ်လေးက ပေါင်နှစ်ဖက်ကို ခပ်ကားကား နဲ့ဒူးခေါင်းကိုခပ်ကြွကြွ လေးလုပ်ထားပါတယ်၊ ဦးဦးကတော့ဒေါ်လေးရဲ့ ကားနေတဲ့ ပေါင်နှစ်ဘက်ကြားမှာ ဝင်ပြီး အပေါ်မှမှောက်ရက်သား လှုပ်လှုပ်ရွရွမြင်နေရပေမယ့် သူတို့ နှစ်ယောက် ဘာစကားမှ ထပ်မပြောပြောတော့ပါဘူး၊ ကျမမကြည့်ရဲသလိုဖြစ်လာတာမို့ မျက်စေ့ကိုပြန် မိတ်ထားလိုက်ပြန်ပါတယ်ရှင်။

စကားပြောသံမကြားရတော့ပေမဲ့အသက်ငှူပြင်းသံတွေနဲ့အတူ၊ ဖွတ် ဖွတ် စွတ်စွတ်၊ ဆိုတဲ့ အသံတွေပါကျမကြား နေရတာမို့မျက်စေ့ဖွင့်မကြည့်ဘဲမနေနိုင်အောင်ဖြစ်လာပြန်တယ်၊ ဒါကြောင့်ကျမကိုယ်ကို နည်းနည်း လူးလွန် လိုက်ပြီး နေရာပြင်လိုက်ပါတယ်၊ ဒါမှမျက်စေ့ရှေ့မှာကွက်ကွက်ကွင်းကွင်း မြင်သာမယ် မဟုတ်ပါလားရှင်။

ကျမဒေါ်လေးဘက်ကိုခပ်စောင်းစောင်းလှည့်လိုက်ပါတယ်၊ လက်ကိုလဲနဖူးပေါ်တင်ပြီး မျက်စေ့ကိုရုတ်တရက် မမြင်သာအောင်အကာအကွယ်လုပ်လိုက်ပါတယ်။

အပျိုဖော်ဝင်စအရွယ်နဲ့ ဆန်ကျင်ဘက်လိုင် အပေါ်စိတ်ကစားကာစအရွယ် ကစပြီး စိတ်မှန်းနဲ့မကြာမကြာရုပ်လုံး ဖော်ကြည့်မိတဲ့ ယောက်ျားနဲ့မိန်းမ ကာမဆက်ဆံမှုပြုကြပုံကို အနီးကပ်ရှင်းရှင်းဘွင်းဘွင်းကြီး ကိုကျမမြင်နေတွေ နေရပြီကောရှင်။ ကျမတကိုယ်လုံးကြက်သီးတွေဖျန်းကနဲဖျန်းကနဲထလာပြီး အသက်ရှူသံကပါ သူတို့နဲ့အတူ ပြင်းထန်လာတာကိုသတိထားမိလို့ပါးစပ်ကိုဟပြီးအသံမထွက်အောင်အသက်ကိုခိုးရှူနေရပါတော့တယ်ရှင်။

ဦးဦးဟာဒေါ်လေးရဲ့အပေါ်ကနေ ခပ်မြန်မြန်လှုပ်ရှားလိုက်၊ တခါတခါနှေးသွားလိုက် တခါတလေ လုံးဝ လှုပ်ရှားမှုမရှိတော့ဘဲ ဒေါ်လေးရဲ့ ဘရာစီယာအပေါ်ဘက်ပင့်တင်ထားလို့ ပြုထွက်နေတဲ့ ရင်သားလုံးလုံး ဝန်းဝန်း ဖြူဖြူဖွေးဖွေးကြီးနှစ်လုံးကို ဘယ်ပြန်ညာပြန်ကုန်းကုန်းစို့လိုက်နဲ့ တော်တော်အလုပ်များ နေရှာပါတယ်။ ကျမလဲရောင်ရမ်းပြီးဒေါ်လေးလောက်မဖွံ့ဖြိုးသေးပေမဲ့ ကျမရဲ့အသက်နဲ့မျှအောင် ဖွံ့ ဖြိုးစ ပြုနေတဲ့ကျမရဲ့ ရင်သားနှစ်ဖွဲ့ကို ဖြတ်ကနဲလက်နဲ့ ကာထားလိုက်မိပါတယ်။ အဲဒီတော့မှဘဲ တဒိန်းဒိန်း ခုန်နေတဲ့ ကျမရဲ့ ရင်ခုန်သံကိုကျမအံ့ဩစွာ သတိထားမိပါတော့တယ်ရှင်။

တဆက်ထဲမှာဘဲကျမရဲ့ ပေါင်ခြံကြားထဲက စိုထိုင်းထိုင်း စီးကပ်ကပ် ဖြစ်လာတာမို့ ပထမတော့ လစဉ် လတိုင်း လိုဘဲရာသီသွေးလာတာပါဘဲရယ်လို့ အောက်မေ့လိုက်မိပေမဲ့သင်္ကြန်အကြိုနေမတိုင်မီတ ရက်ကတည်းက အဲဒီကိစ္စ ပြီးစီးခဲ့တာကိုသတိရမိလို့ကျမရဲ့ပေါင်ခြံကြားထဲကိုလက်နဲ့အသာနှိုက်စမ်း ကြည့်လိုက်တော့ကျမရဲ့ ဟိုဟာ က စိမ့်ထွက် နေတဲ့ခပ်ခွဲခွဲအရည်တွေကြောင့်စိုထိုင်းစေးကပ်လာ တာဖြစ်ကြောင်း သိလိုက်ရပါတယ်ရှင်။

အမှန်ကိုဝန်ခံရယူတော့အဲဒီတဒင်္ဂမှာ ကျမဟာဒေါ်လေးနေရာမျိုးမှာကျမကိုယ်တိုင်ဝင်ပြီးကာမအရသာကိုခံစားကြည့်ချင်တဲ့စိတ်ဆန္ဒတွေကတဖွားဖွားပေါ်ပေါက်လာပါတယ်။ ဒါပေမဲ့ဘယ်လိုမှကြုံလဲမကြုံနိုင် ကြုံအောင်ဖန်တီးယူဖို့လဲမလွယ်ကူ လှတာမို့သက်ပြင်း ကိုသာကြိတ်ချလိုက်ရပါတယ်ရှင်။

ဒေါ်လေးတို့ လင်မယားနှစ်ယောက်ကတော့ ကာမအမှောင်ဖုံးနေလို့လားတော့မသိ အခုခါမှာ ကျမရှိနေတယ်ရယ် လို့တောင်သတိမပြုမိကြတော့ဘူးထင်ပါရဲ့မီးကုန်ယမ်းကုန်ကိုကြုံနေကြပါတော့တယ်။ ဦးဦးဟာအရင်ထက်ပို သွက်ပိုကြမ်းလာသလိုဒေါ်လေးကလည်းအောက်ကနေ တဟင်းဟင်း အသံ ထွက်နေယင်း ကသူ့ခါးသိမ်သိမ်လေးကို ကော့ကော့ပေးနေပါတယ်။ ကျမစိတ်ထင် ငါးမိန်လောက်အဲဒီလိုကြမ်းကြ ရမ်းကြပြီး သက်ပြင်းချသံတွေနဲ့ အတူ ကပ်လျက်သားငြိမ်ကျသွားကြပါတော့တယ်ရှင်။

ကျမလဲမိနစ်နှစ်ဆယ်လောက်ဆက်တိုက်ကြီးကြားနေမြင်နေရတဲ့သူတို့နှစ်ယောက်ရဲ့အသက်ရှူ ပြင်း သံတွေ တဖွတ်ဖွတ် တစွတ်စွတ် အသံတွေရောလှုပ်ရှားမှုတွေရောမမြင်ရမကြား ရတော့တာ မို့ရင်ထဲမှာ ဟာတာတာ ကြီးဖြစ်ပြီး စိတ်လှုပ်ရှားစွာနဲ့ကျန်ခဲ့ပါတော့တယ်။

ဒီလိုနဲ့နောက်ထပ်ဆယ်မိနစ်လောက်ကြာတော့ဦးဦးဟာသူ့အိပ်တဲ့ဘက်ဆီကိုဒေါ်လေးရဲ့အပေါ်ပိုင်ကနေလိုမ့်ဆင်းလိုက် ပြီးဒေါ်လေးကလဲသူ့ယောက်ျားဘက်လှည့်လိုတယောက်နဲ့တယောက်ဖက်ထားကြ ယင်းနဲ့တဖြည်းဖြည်း အသက်ရှူသံ တွေပြန်မှန်သွားကြပြီး မောမောနဲ့အိပ်ပျော်သွားကြပါတော့တယ်ရှင်

အဲဒီတော့မှကျမဟာထမီကြားထဲကိုလက်လျှိုသွင်းပြီးကျမရဲ့အပျိုနုနုထွတ်ထွတ်အဖုတ်လေးကို စိတ်တိုင်း ကြ ပွတ်သပ်ကိုင်တွယ်ကြည့် မိပါတော့တယ်။ ဆီးခုံမောက်မောက်ကလေးပေါ်မှာ မွှေးညှင်းနုနုလေးတွေ၊ အဲဒီရဲ့ အောက်ဖက်အကွေ့ကြောင်း တလျှောက်လက်ချောင်း ကလေးတွေနဲ့တောက်လျှောက်ပွတ်ဆွဲကြည့် တဲ့အခါ ချွဲကျိုကျိုအရည်လေးစိမ့်ထွက်နေတုန်းဘဲ ဆိုတာကိုသတိပြုမိလိုက်ပါတယ်။ အကွေ့ကြောင်းလေးရဲ့ထိတ်နားမှာရှိတဲ့ ခပ်မြောင်းမြောင်းအသားနုလေးဟာ ပင်ကိုယ်ထည်မှာပြီး ကြွတက်နေတာ စမ်းမိလို့ကျမ ကြက် သီးတွေ ဖျန်းဖျန်း ထလာ ပြီးပါးစပ်ကတောင် ဟင်းဟင်းဟင်း လို့မြည်လို့သွားမိပါတယ်။ ကောင်းလိုက်တာရှင် ဘယ်လိုပြောရမယ် မှန်းတောင်မသိဘူး၊ အခါမှဒီလိုမလုပ်ဖူးလို့ဒီအရ သာမျိုး ဒီတစ်ခါပထမဦးဆုံးအကြိမ်ခံစားရတာပါဘဲရှင်။

နောက်တော့ကျမလက်ညှိုးလေးကိုစိမ့်စိမ့်ဖြစ်နေတဲ့ကျမရဲ့အဖုတ်ကိုဖြည်းဖြည်း မရဲတရဲထိုး သွင်းကြည့် မိတော့ ကျမရဲ့လက်ညှိုးလေးဟာ ကျမရဲ့အဖုတ်လေးထဲကို အသာလေးလျှောက်နံဝင်သွားပါတယ်။

နာလဲမနာကျင်အရသာကလဲ တမျိုးကောင်တာမို့ကျမလက်ညှိုးကိုအဖုတ်ထဲသွင်းလိုက်ထုတ် လိုက် နဲ့ တော်တော်ကြာ ကြာ လုပ်နေမိပါတယ်ရှင်။ လက်ညှိုးနဲ့တောင်ခူလောက်ကောင်းနေယင် ယေကျားလေးဟိုဥစ္စာနဲ့ဆိုရင်၊ အို ကျမရှက်လဲရှက်မိပါရဲ့ ကျမ ကျမ လေတကယ် ကိုခုချက်ခြင်း ဆန် ကျင်ဘက်လိုင်နဲ့ နဖူးတွေ ခူးတွေ စခန်း သွားပစ်လိုက်ချင်ပါတော့တယ်ရှင်။ ဆယ်မိနစ်လောက်ကြာ တော့ ကျမလဲလက်ညှောင်းလာပြီ မို့အရည် ချွဲချွဲတွေပေနေတဲ့ကျမရဲ့လက်ညှိုးလေး ကိုကျမရဲ့ထမီနဲ့ဘဲသုတ်လိုက်ပြီးနားလိုက်ပါတယ်။

အဲဒီညကမိုးသာစင်စင်လင်းသွားရောမျက်စေ့ကိုအတင်းမိုတ်ပြီးအိပ်ပျော်အောင်ကြိုးစားပေမဲ့နောက်ထပ်အိပ်လို့မရ တော့ပါဘူး။ လင်းအားကြီးလောက်မှ ခဏမှေးကနဲဖြစ်သွားလို့ ဒေါ်လေးတို့ အိပ်ယာထဖို့ အင်္ကျီတွေလုံချည် တွေပြန်ဝတ် နေကြစဉ်မှာပင်ကျမပြန်နိုးလာပါတယ်။ ကျမဆက်အိပ်ပျော်နေ ဟန်ဆောင်ပြီး သူတို့ထွက်သွားပြီး အတော်ကြာမှအိပ်ယာထခဲ့ပါတယ်ရှင်။

အိပ်ယာထလာခဲ့ပေမယ့် သူတို့နှစ်ယောက်နဲ့မျက်နှာချင်းဆိုင်ရမှာကိုမလုံမလဲရက်ရွံ့ရွံ့ဖြစ်နေမိပါတယ်။ ဒါပေမဲ့ အို ညတုန်းကကိစ္စ ငါသိတာ သူတို့မှမသိတာဘဲ၊ ဘာရှက်နေရမှာလဲလို့၊ အားတင်းပြီးနေ လိုက် ပေ မယ့်ကောက်ညှင်းပေါင်း ဝိုင်းထိုင်စားကြတဲ့နေရာ ရောက်တော့ကျမသူတို့နှစ်ယောက်ကိုမ —ကည့် ရဲသေးတာမို့ ရင်တထိတ်ထိတ်နဲ့အတော်သတိထားပြီးကျမမျက်စေ့ကစားလိုက်တဲ့အခါ ပထမဆုံးလှမ်းကြည့် မိလိုက်တာ ကတော့ပုဆိုးပါးပါးဝတ်ထား ပြီးခွေးခြေပုလေးပေါ်မှာ ပေါင်ကားထိုင်နေတဲ့ ဦးဦးရဲ့ပေါင်းကြားထဲကိုပါဘဲရှင်၊ ဦးဦးရဲ့ပေါင်ခြံကြားထဲကခပ်လုံးလုံးခပ်မြောင်းမြောင်းဖောင်းကြွလေး ဖြစ်နေတဲ့နေရာ ဟာဖြင့်ညတုန်းက ကျမ ဒေါ်လေးရဲ့ အဖုတ်ကိုအားရပါးရ ဆောင့်ကာညှောင့်ကာလုပ်ခဲ့တဲ့ ဦးဦးရဲ့လီးရှိတဲ့နေရာဘဲရယ် လို့တွေးမိလိုက် တော့ကျမရင်ထဲမှာညကလိုဘဲဒီနန်းကနဲဖြစ်သွားပြီးရင်ခုန်သံတွေမြန်လာယင်းမောသလိုလိုပင်ပမ်းနွမ်းလျှာသွားသလိုလို ၊ အို တမျိုးကြီးခံစားလိုက်ရပါတော့ တယ်ရှင်။

ဟဲ မိတာ ဘာငိုင်းနေတာလဲစားလေကောက်ညှင်းပေါင်းကြိုက်လှချည်ရဲ့ဆို၊

မ မငိုင်းပါဘူးဒေါ်လေးရဲ့သမီးရင်ပြည့်သလိုဖြစ်နေလို့ပါ။

အို ရင်ပြည့်နေတယ် ဟုတ်လား မှန်းဖျားဖျားဖျားနေပြီးလားကွာ၊ ပြောပြောဆိုဆိုဦးဦးဟာကျမ ရဲ့နဖူးကိုလက်ဝါးနဲ့လာစမ်းလိုက်ပါတယ်။ ခါတိုင်းလဲဒီလိုဘဲဖျားတယ်နာတယ်ဆိုရင်ယုယကြင် နာနေကျဖြစ်ပေမဲ့

အခုအခါမှာတော့သူ့လက်ဝါးကြီးကျမနဖူးပေါ်လာစမ်းတာကိုရှက်ကြောက်မိ သလိုလိုသာယာသလိုနဲ့ ရင်ထဲမှာ ဖိုလိုက်သွားတာကြောင့်။

ဟာဗျာ၊ ဦးဦးကလဲ သမီးဘာမှမဖြစ်ပါဘူး။ သင်္ကြန်တုန်းကပင်ပန်းထားလို့ပါ။ လို့မလုံမလဲပြော ယင်းခဏလေးဖြစ်ဖြစ်ရှောင်ထွက်လာခဲ့မိပါတယ်ရှင်။

ဒီမှာသုံးရက်လုံးလုံးခုလိုဘဲနေသွားကြမှာ မို့နောက်ထပ်နေရဦးမယ့်နှစ်ရက်မှာလဲ မနေကညလိုဘဲ တစ်ခြင်တောင်ထဲအတူအိပ်ကြရမယ့် အရေးကိုတွေးပြီးကျမဘဝင်မကျဖြစ်လာပါတယ်။ ဒါကြောင့်မ နက် စာထမင်းမစားမိမှာဘဲရန်ကုန်ပြန်ကြ ရအောင်ကျမအကြောင်းပြချက်တစ်ခုရအောင်ရှာရပါတော့တယ်။ ကျောင်းမဖွင့်မီအင်္ဂလိပ်စာကျူရှင်တက်ထားချင်တဲ့အကြောင်း၊ ခုခေတ်ကျူရှင်တွေကနာမည် ကြီး တွေမို့လို့စာရင်းစောစောသွင်းမှနေရာကောင်းရမှာမို့ဒီနေ့ဘဲပြန်ကြ ရအောင်အတင်းအကြပ်ပူဆာ တာမို့ကျမကိုချစ်လဲချစ်အလိုလဲလိုက်ကြတဲ့အတွက်အဆင်ပြေသွားပါတယ်ရှင်။

မနက်စာထမင်းစားအပြီး နေလယ်တစ်နာရီခါကနဲ့ ကျမတို့တူအရီးသုံးယောက် ရန်ကုန်ကိုပြန်ခဲ့ကြပါတယ်။ ကျမမှာတော့ပြန်သာပြန်ခဲ့ရတယ်။ ညတုန်းကမြင်ရတွေ့ရတာမျိုးကိုနောက်ထပ်တွေ့လဲတွေ့ချင်၊ မကြည့် လဲမကြည့်ရဲ သမို့ ဇွတ်ဖန်တီးလိုက်ပေမဲ့၊ ဒီလိုအခွင်းအရေးမျိုးနောက်ထပ်မတွေ့ရမမြင်ရ တော့မှာတွေးပြီး နောင်တရသလို လိုတောင်ဖြစ်မိပါတယ်ရှင်။

ရန်ကုန်ပြန်ရောက်တဲ့ညဟာဖြင့်ကျမအဖို့နေထိုင်ထိုင်မသာဖြစ်နေတော့တာဘဲဆိုတာပြောပြဖို့လိုမယ်ထင်တော့ ပါဘူးရှင်။ ကိုယ့်အခန်းနဲ့ကိုယ်မို့တယောက်ထည်းလွတ်လွတ်လပ်လပ်ရှိပေမယ့်၊ သုံးထပ်သားတချပ်သာခြားတဲ့ ဟိုဘက်ခန်းကဒေါ်လေးတို့လင်မယားရဲ့အသံကိုဘဲနားစွင့်နေမိပါတော့ တယ် သူတို့နှစ်ယောက် အခန်းမီးဖွင့် ထားပေမဲ့ဘာသံမှမကြားရလို့ကျမတော်တော်မရိုးမရွ ဖြစ်မိပါ တယ်ရှင်။ ထုံးစံအတိုင်း စာအုပ်တစ်အုပ်စီနဲ့ နှပ်နေကြတယ်ထင်ပါရဲ့။

အဲဒီညကတော့အသံဗလံလေး နည်းနည်းပါးပါးကြားရဖို့ အရေးကျမ ညဆယ်နှစ်နာရီကျော်ထိမီး မှိတ်ပြီး ညအိပ်မီးလုံးမှိန်မှိန်လေး နားအောက်မှာ မျက်စေ့ကိုဖွင့် နားကိုစွင့်နေရပါတယ်ရှင်။ ပင်ပန်း လိုက်တာနော်။

ပင်ပန်းရကျိုးနပ်တယ်လို့ပြောရပါတယ်။ တစ်နာရီခါးပါးမျှကျတော့ သူတို့မီးပိတ်သံကြား ရပါတယ်။ ကျမအခန်းလိုဘဲ ညအိပ်မီးလုံးမှိန်မှိန်လေး တော့ထွန်းထားမှာပေါ့လေ။ ကျမအိပ်ယာထဲကနေပြီး သုံးထပ်သား နံရံနားကို ကပ်ပြီးအသက်တောင်ရဲရဲမရှုရဲဘဲနားစွင့်နေမိပါတယ်။ သိတ်မကြာလိုက်ပါဘူး၊ ရှူး ရဲ့ အင်းဟင်းဟင်း ဆိုတဲ့အသံခပ်တိုးတိုးမြှင်းမြှင်းကိုကြားရစပြုလာပါတယ်ရှင်။

အို ကိုကလဲအလုပ်ပါနဲ့ကွာမကောင်းပါဘူးချစ်ကိုငရဲမပေးပါနဲ့
ချစ်ကလဲကွာဒီကို စွမ်းမှာငရဲဆိုတာမရှိပါဘူးဒီတခါထဲပါ။စမ်းကြည့်ရအောင်နော်။
စာအုပ်တွေကြည့်ကြည့်ပြီး သူများတွေလုပ်တိုင်း အို ကို ကိုမကောင်းဘူးကွာ
လေသံသဲ့သဲ့နဲ့ပြောနေကြတဲ့၊ ဘာအမိပွယ်မှန်းမသိရတဲ့ စကားတွေကို ကျမကြားနေရပါတယ်။

ဘာကြောင့်ငရဲကြီးမှာလဲသူများတွေဘာလုပ်လို့လဲ၊ အို ကျမစဉ်းစားကြည့်လို့မရပါဘူးရှင်။
ဟင့်အင်း ဟင့်အင်းအို ကို မ မလုပ်၊ အ အာ အာ အို အင်းရိုး ရိုး ဟင်း ဟင်း ပလပ်ပလပ် အလွတ်ပလပ် အင်း ဟင်း ရိုး အီး ဟား ပြတ် ပလွတ် အား

အို ကိုရယ်ဘယ် လိုလုပ်နေတာလဲ ချစ် ချစ်လေ အို အို အားအား ကောင်း ကောင်း လိုက်တာ ကိုရယ်။
ကျမဘယ်လိုမှတွေးကြည့်လို့မရပါဘူးရှင်၊ မလုပ်ပါနဲ့လဲပြောတယ်၊ ငရဲကြီးမှာစိုးတယ်လဲပြောတယ်၊ အခုတော့ကောင်းလိုက်တာကိုရယ်တဲ့၊ ဘာတွေလဲဘာတွေမလုပ်စေချင်တာလဲ၊ ဘာကောင်းလာလဲ၊ မနေညကလိုဟာမျိုးဆိုရင်တော့ဒေါ်လေးငြင်းမှာမဟုတ်ဘူး၊ ဒါဖြင့်ဘာလဲ ဘာကြောင့်ငရဲကိစ္စပြော တာလဲ၊အို ကျမဦးနှောက်စားသွားပါပြီရှင်။

ကဲ ချစ်ရယ်ပိုလွတ်လပ်သွားအောင်အားလုံးချွတ်လိုက်ကွာကိုလဲချွတ်မယ်၊
ဟော သူတို့ချွတ်ကုန်ကြပြီး အို ကျမကြည့်ချင်လိုက်တာ၊ ဒါပေမယ့်ဘယ်လိုမှမြင်ရမှာမဟုတ်လို့ သုံးထပ်သားနံရံကိုသာကျမနားရွက်အတင်းကပ်ပြီးစူးစိုက်နားသောတဆင်နေရပါတော့တယ်ရှင်။

ဖြည်းဖြည်းလုပ်ပါကိုရယ် အား ကျွတ်ကျွတ် ကြည့် သူသိပ်ကဲတာဘဲ
အို ချစ်ကလဲကွာမနေညကဘေးမှာမိတာရှိနေလို့စိတ်ထင်တိုင်းမကြမ်းခဲ့ရဘူး၊ ဒီညတော့မထိန်း ထားနိုင်တော့ဘူးကွာ။
အင် အင့် ဟင်း ဟင်း ဟင်း အင်း စွပ် ပြတ် ပလွတ် ဖွတ် စွတ် ဖတ် အား ရိုး အင်း ဟင်း

ကျမနားထောင်နေရင်းမနေညကမြင့်ကွင်းကိုမျက်စိထဲမှာပြန်ပေါ်လာပါတယ်ရှင်၊ ဒီညတော့ကျမလဲအခန်းထဲမှာ တစ်ယောက်ထဲလွတ်လွတ်လပ်လပ်ဖြစ်နေတာမို့ကျမရဲ့ထမိကိုကွင်းလုံးကျွတ်ချွတ်ချလိုက်ပြီးစိစိမိမိဖြစ်တဲ့ကျမရဲ့ စောက်ဖုတ်လေးကိုလက်နဲ့ကောင်းကောင်းကလိနေမိပါတော့တယ်ရှင်၊ အကွဲကြောင်းထိပ်အမြောင်းမြောင်း

အသားတက်က ပိုပြီးမောက်လာမလာတာနဲ့အမျှအဲဒီအ မြောင်းလေးကို ဖိပြီးပွတ်ဆွဲမိလေ အရသာ ပိုကောင်း လေမို့ကျမစောက်ဖုတ်လေးရဲ့အကွဲကြောင်းထိပ် နားကအဲဒီဟာလေးကိုဘဲပွတ်ဖိကလိနေမိပါတော့တယ်။ နောက်တော့ကျမရဲ့လက်ညှိုးကိုအရည်ချွဲ တွေစိမ့်နေတဲ့ကျမရဲ့စောက်ဖုတ်လေးထဲ ထိုးသွင်း လိုက်ပြန်

ချွတ်လိုက်နဲ့လုပ်နေရင်း ကလက်ညှိုးကို အားမရတော့တာမို့လက်မနဲ့သွင်းလိုက်ထုတ်လိုက်လုပ်နေမိပါတယ်ရှင်။ အား ရှိး ကောင်းလိုက်တာကိုရယ်ဆောင့် ဆောင့်စမ်းပါ၊ နာနာလေးဆောင့်စမ်းပါ၊ အား ဟင်း ဟင်း ရှိး ရှိး ဟင်း အင့် အင့် အီး ဖွတ် ဖွတ် စွတ် စွတ် ပလွတ် ပလွတ် ဖတ် ဖတ် ဖွတ် တဘက်ခန်းကိုနားစွင့်လိုက်ပြန်တော့သူတို့တော်တော်ကိုခရီးရောက်နေပြီထင်ပါရဲ့၊

ကို
ဟင်

မောလားဟင်လို့

မောတော့မောတာပေါ့ ဒါပေမဲ့မမောဘူး

အလဲ့ဦးဦးကသီချင်းတွေဘာတွေတောင်ဆိုလိုသူတို့ကိစ္စဝိစ္စတော့ပြီးသွားကြပြီနဲ့တူတယ်။

ကျမလဲဘဲဒီညအဖို့ဒီလောက်နဲ့ပဲရပ်နားပြီး ကွင်းလုံးကျွတ်ချွတ်ချထားတဲ့ထမိကို ကောက်ဝတ်ပြီး ကုတင်ပေါ်ပြန်လှဲလိုက်ပါတော့တယ်။ ကျမရင်တွေခုန်နှလုံးတွေခုန်ပြီးကာမအရသာကိုဒင်းပြည့်ကျပ် ပြည့်ခံစားကြည့်ချင်လဲ့အာသီသတွေပြင်းထန်သထက်ပြင်းထန်လာပါတော့တယ်ရှင်။

အိပ်လိုမရသေးတဲ့အတူတူကျမတောင်စဉ်ရေမရလျှောက်တွေးနေမိပါတယ်၊ ရည်းစားထားပြီး ရည်းစားနဲ့ချိန်းတွေရရင် ကောင်းမလား၊ ရည်းစားထားပြီးတုံ့ချိန်းတွေပါပြီတဲ့သူကအစပျိုးရဲ့ပါမလား၊ သူကအစပျိုးယင်ကိုယ်ကအစပျိုးရဲ့ပါမလား၊ ဒီလိုဆိုရင်လဲဒီကောင်မလေးတော်တော်နာမူးထတယ်လို့များထင်သွားလေမလား။ အို တွေးကြည့်တာနဲ့တောင်ကျမရှက်လှပါပြီရှင်။

မိတာ နင်ငယ်ပါသေးတယ်၊ ဒါတွေစိတ်မကူးသင့်တဲ့အရွယ်မှာဘာဖြစ်လို့ဒါတွေစိတ်ကူးနေတာ လဲ။ မြင်ရတွေ့ရယင်လဲတော်ရောပေါ့။ တခြားမိန်းကလေးတွေနဲ့အရွယ်မှာနဲ့လိုတောင်မြင်ဘူးကြ တာမဟုတ်ဘူး။ အို မြင်းဖူးတွေဖူးလို့လဲကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျခံစားကြည့်ချင်မိတာပေါ့။ ဒါအပြစ်လား ကျမတယောက်ထဲအတွေးဝင်ဘာထဲနစ်မြောမိပါတော့တယ်။

အင်းလေ ကိုယ်တိုင်ပဲခံစားရတောင်မှအခွင့်ကြုံတိုင်းမြင်နေရတွေ့နေရယင်၊ အခုလိုဘဲကိုယ်ဘာ သာ လက်နဲ့ဖြေသိပ်လို့ရတာပေါ့။ အဲ အခွင့်ကြုံတိုင်းမြင်ရတွေ့ရအောင်ကြံစမ်း၊ ကြံကြည့်စမ်း မိတာ။ အဲ ဟုတ်ပြီ အိုကေ မနက်ဖြန်လုပ်ငန်းစမယ်။

ကျမအကြံကောင်းဉာဏ်ကောင်းတချက်ရလိုက်တာမို့ကျေကျေနပ်နပ်ကြီးပြုံးမိပါတယ်။ စိတ်ခုံးခုံးချပြီးအိပ်တော့ မယ်ဆိုကာမှစောစောပိုင်းကကျမတဏှာကြွပြီးထွက်ထားတဲ့အရည်ချွဲကျိကျိတွေကအဖုတ်နဲ့ဖင်ကြားမှာစီးကပ်ပြီးမနေ တတ်အောင်ဖြစ်လာတာကြောင့်အိမ်သာတက်ရင်းဆေးကြောသူတတ်သင်လိုက်ရပါသေးတယ်ရှင်။

နောက်တနေ့မနက်အိပ်ယာထမုန့်စားပြီးတာနဲ့ကျမလုပ်ငန်းစပါတော့တယ်။ ကျမရဲ့လုပ်ငန်းကရိုးရိုးလေးပါ။ ကွန် ပါဘူးထဲကသံချွန်နဲ့ကျမရွေးချယ်ထားတဲ့သုံးထပ်သားနံရံနှစ်နေရာလောက်ကိုဖောက်တဲ့လုပ်ငန်းပါ။ အပေါက်သိပ်မ ကျဉ်းအောင်၊ ရုတ်တရက်မမြင်သာနိုင်လောက်တဲ့အကျယ်ကိုမှန်းပြီး ဖောက်တာမို့သိပ်တော့မလွယ်ကူလှပါဘူးရှင်၊ ဖောက်ပြီးတဲ့အပေါက်ကလေးတွေကိုရုတ်တရက်မမြင်သာအောင်သုံးထပ်သားနံရံအရောင်နဲ့ခပ်ဆင်ဆင်တူတဲ့ဗလာစာ အုပ်အဖုံးကကပ်ပြားလေးတွေနဲ့သေသေချာချာအဝင်ခွင်ကျပြန်ပိတ်ထားရပါသေးတယ်။ ကျမအလိုရှိတဲ့အခါမှာအဲဒီအ ပိတ်ကလေးကို ခေတ္တဖြုတ်ပြီးအသုံးပြုလို့ရအောင်ပါ။ ဖောက်လိုက်တဲ့အပေါက်နှစ်ပေါက်ကလဲကုတင်ပေါ်ကိုရောစာ ကြည့်စားပွဲအထိပါလှမ်းမြင်နိုင်တဲ့အခြေအနေအထိအောင်မြင်ပါတယ်ရှင်။

ကျမရဲ့လုပ်ငန်းကိုသိုသိုသိပ်သိပ်အောင်အောင်မြင်မြင်လုပ်ပြီးတဲ့နောက်ရေမိုးချိုးသနပ်ခါးလိမ်းအဝတ်အစားလဲ လှယ်ပြီးကျူရှင်တင်ဖို့ကျောင်းသွားအပ်ပါတယ်။ ကျူရှင်ကိုဒေါ်လေးကိုယ်တိုင်လိုက်ပို့ ပေးပါတယ်။ အဲဒီနေ့ကကျမကျူရှင်စတင်ပေမဲ့စာသင်ရတာခါတိုင်းလိုပဲစိတ်မပါခဲ့ပါဘူး။ မြန်မြန်ကျူရှင်ဆင်းမြန်မြန်ရောက်၊ မြန်မြန်ရောက်မြန်မြန်မိုးချုပ်စေချင်လှပါဥပဲ။

ကျူရှင်ကျောင်းဆင်းလိုအိမ်ပြန်ရောက်တော့မနက်စာထမင်းစားပြီးတာနဲ့ညကျယင်အိပ်ရေးပျက်အုံးမှမို့အိပ်ရေးပျက်ခံနိုင်အောင်ကျမအခန်းထဲဝင်ပြီးတနေခင်းလုံးအိပ်ပစ်လိုက်ပါတယ်။ညနေ၅နာရီနီးပါးမှကျမအိပ်ရေးဝပြီးနီးလာပါတယ်။ဒါမှလဲဒီညအိပ်ရေးအပျက်ခံပြီးကျကျနနချောင်းကြည့်နိုင်မယ်မဟုတ်ပါလားရှင်။

ကျမမျှော်လင့်တောင့်တနေတဲ့ညအချိန်ရောက်လာပါပြီ။ခါတိုင်းညတွေလိုတီဗွီမကြည့်တော့ဘဲဒီနေ့ညကျူရှင်စတက်တဲ့နေ့မို့ကျောင်းစာတွေစကျက်တော့မယ်မနက်လဲကျူရှင်စောစောသွားရမှာမို့စောစောအိပ်မယ်လို့ဖေဖေ၊မေမေနဲ့ဒေါ်လေးတို့လင်မယားအားလုံးကြားအောင်ကြောငြာခဲ့ရပါသေးတယ်။သူတို့စိတ်ထဲမှာတော့တယ်တော်တဲ့သူသမီးလေးပါလားပေါ့လေ။

ကျမအခန်းထဲရောက်တာနဲ့ခါတိုင်းလှဲပဲအင်္ကျီချွတ်ဘရာဇီယာကိုပါချွတ်ဘလောက်စ်ပါးပါးပွပွဝတ်ပြီးထမီပါလဲပြီးတာနဲ့ကုတင်ပေါ်ပစ်လှဲပြီးဒီညမြင်ရတွေ့ရတော့မယ့်မြင့်ကွင်းအတွက်ကြိုတင်မြင်ယောင်ယင်းအနားယူနေမိလိုက်ပါသေးတယ်။ပြီးမှဒီနေ့သင်လိုက်တဲ့အင်္ဂလိပ်မီးနင်းစာလုံးတွေကိုကျက်မှတ်ပြီးတော့တာနဲ့ရစ်နာရီခွဲလောက်မှာစာကြည့်မီးကိုပိတ်ညအိပ်မီးလုံးကိုဖွင့်ပြီးအိပ်ယာထဲမှာလှဲလျောင်းယင်းဒေါ်လေးတို့လင်မယားအလာကိုစိတ်ရှည်လက်ရှည်စောင့်ဆိုင်းနေပါတယ်။ညကိုးနာရီခွဲလောက်မှသူတို့အခန်းထဲဝင်လာကြပါတယ်။

ဟောမိတာလေးတောင်အိပ်နေပြီဆိုတဲ့ဒေါ်လေးအသံကိုလဲကြားရော။ကျမလဲအိပ်ယာထဲကလူးလိမ့်ထရင်းကျမဖောက်ထားတဲ့အပေါက်ကလေးကနေကျမရဲ့လုပ်ငန်းစတင်ပါတော့တယ်။ဟောတော့သူတို့အဝတ်အစားလဲတာကလည်းတမျိုးပါလား၊ဝတ်ထားတဲ့အဝတ်တွေအားလုံးချွတ်ပစ်လိုက်ရုံပါလား။

ကျမဂရုတစိုက်ကြည့်မိသူကတော့ဦးဦးကလွဲလိုဘယ်သူများရှိအုံးမှာလဲရှင်။အမွေးလိမ်ကောက်ကောက်တွေဖုံးလွှမ်းနေတဲ့ဆီးစပ်နဲ့အောက်ဖက်မှာတန်းလန်းတန်းလန်းကြီးနဲ့ဟိုရမ်းဒီရမ်းလှုပ်ရှားနေတဲ့ဦးဦးရဲ့လီးကြီးကိုဘဲကျမဂရုစိုက်ကြည့်နေမိပါတယ်ရှင်။

ကျမကြည့်နေစဉ်မှာဘဲဦးဦးဟာအဝတ်ဗလာနတ္ထိဖြစ်နေပြီးဖြစ်တဲ့ဒေါ်လေးကိုလှမ်းဖက်လိုက်ပြီးမျက်နှာချင်းဆိုင်ထိုင်ရင်းရင်ချင်းကပ်လိုက်ပါတယ်။ပြီးတော့မှကုတင်ပေါ်ကိုနှစ်ယောက်သားဖက်ရက်သားပစ်လှဲလိုက်ကြပါတယ်။

ကွယ် သူကတာဘဲဟိုဘက်ခန်းမှာကောင်မလေးအိပ်မှပျော်သေးရဲ့လားမသိဘူး၊သိပ်မကဲပါနဲ့ဦးအို သူတက်လာတာကြာပါပြီဘဲခုလောက်ဆိုအိပ်မောကျနေရောပဲ။ကွာ။

ဟော ဦးဦးဟာပြောပြောဆိုဆိုဒေါ်လေးနဖူးပြင်ကနေစပြီးနမ်းလာလိုက်တာပါ။ပြင်လည်တိုင်ရင်ညွှန်ဟော၊ဒေါ်လေးရဲ့အုံဖြူဖြူလုံးလုံးဝန်းဝန်းကြီးကိုကလေးလေးလိုကုန်းကုန်းပြီးဘယ်ပြန်ညာပြန်စို့နေပါလား။ဟာသူနှာခေါင်းကြီးကမိုက်သားပေါ်ရောက်သွားပြန်ပြီ။အို ဟင်သူဒေါ် ဒေါ်လေးရဲ့စောက်ဖုတ်ကိုပါနမ်းနေပါရောလား။ဟာ နမ်းရုံတင်မဟုတ်ဘူးအို သူလျှာကြီးနဲ့လျှက်နေတာပါလား။

အို အို ကိုကလဲလုပ်ပြန်ဥပုဒ်ကွပ်ပါပဲ
ဒေါ်လေးကငြင်းလိုလိုနဲ့သူပေါင်ကြီးတွေကိုတော့ ကားကားပေးနေပါလား။

ပလပ် ပလပ် ပလွတ် ပလပ် ပြုတ် ပြုတ် အားရိုး ဟင်းဟင်း ရိုးရိုး အင်းဟင်းဟင်း
အော် မနေညကဒေါ်လေးပြောတဲ့ငရဲကြီးမယ်ဆိုတာဒါကိုပြောနေတာကိုး။အိုဒေါ်လေးကတ

ဟင်းဟင်းနဲ့သူခါးကိုကော့ပေးနေပါလား။ အင်း ဘယ်လိုနေမလဲမသိဘူး၊ငါလဲစောက်ပတ်ကိုလျှာနဲ့အယက်ခံကြည့်ချင်လိုက်တာ။အို ကောင်းလိုသာဒေါ်လေးဖိလင်တက်နေတာဖြစ်မှာပေါ့နော်။

ဟာ သူထထိုင်ပြီး အို ခုတော့လဲသူလီးကြီးကစောစောကလိုမဟုတ်တော့ပါလား။စောစောတုန်းကတော့ပျော့ပျော့ကြီးဟိုရမ်းဒီရမ်းနဲ့အခုကျတော့ကြီးလဲကြီးထောင်လဲထောင်လာပါလား။သူပါးစပ်ကတံထွေးတွေများလား။ ဟောသူလီးကြီးကိုဒေါ်လေးစောက်ဖုတ်အကွဲကြောင်းအတိုင်းအထက်အောက်အပြန်အလှန်ပွတ်ဆွဲနေပြန်ပြီ
အို ကိုရယ် သွင်းမှဖြင့်သွင်းလိုက်ပါတော့။ အိုကြည့်ပါလားလိုယားတယ်ရှင်

ဦးဦးကတော့စကားပြန်မပြောဘဲသူလုပ်ငန်းသူဆက်လုပ်နေပါတယ်။ဟော သွင်း သွင်းပြီ ဟာ ဝင်သွားပြီ
အိုကျမသူတို့ကိုကြည့်နေပေမဲ့စောစောကလိုသူတို့ပစ္စည်းတွေကိုကွင်းကွင်းကွက်ကွက်မတွေ့ရတော့ပါဘူး။အဝတ်ဗလာခန္ဓာကိုယ်နှစ်ခုလှုပ်ရှားနေကြတာကိုပဲဆက်တိုက်မြင်နေရပါတယ်။

ဒေါ်လေးကကော့ပေးလိုက်ဦးဦးကအပေါ်ကနေဆောင့်သွင်းလိုက်နဲ့ပေါ့
ဖွတ်ဖွတ် ပြုတ် စွပ်စွပ်အင်း အားအား ဟင်းဟင်း ရိုးအား ဟင်းဟင်း ဟင်းဟင်း

ဟော ပိုမြန်လာပြန်ပြီးအသံတွေကလဲပိုမြည်လာလား။ကျမစောက်ပတ်လေးထဲကထုံးစံအတိုင်းနှာရည်လိုအရည်ချွဲလေးတွေစိပ်ထွက်လာပါပြီရှင်။ကျမဒီတခါတော့ကျမစောက်ပတ်လေးထဲကိုလက်ညှိုးနဲ့လက်ခလယ်

နှစ်ချောင်းပူးပြီးသွင်းကြည့်လိုက်တာသွင်းလိုရတာနဲ့ကိုယ့်လက်နဲ့ကိုယ်စခန်းသွားနေမိပါတယ်ရှင်၊ ဒီညလဲဒီလောက်နဲ့ ပဲကျေနပ်လိုက်ရပါတော့တယ်ရှင်၊ သူတို့နှစ်ယောက်ကတော့စောက်ပတ်နဲ့လီးတန်းလန်းစွပ်လျှက်နဲ့ပဲနှစ်ယောက် သားဖက်ပြီးမိမိယူနေကြပါတယ်။ ကျမစိတ်ထဲမှာဒေါ်လေးကိုတောင်မနာလိုချင်သလိုလိုဖြစ်မိပါတယ်။ ဘာဖြစ် လို့ လဲဆိုတော့ကျမကိုယ်တိုင်ဒေါ်လေးနေရာဝင်ပြီးကိုယ်တိုင်အလိုးခံကြည့်ချင်စိတ်တွေတဖွားဖွားပေါ်လာလို့ပါဘဲရှင်။

အဲဒီညကနောက်ထပ်ဘယ်နှစ်ပွဲနဲ့ကြသေးလဲဆိုတာတော့ကျမမသိတော့ပါဘူး၊ ကျမမှာတော့ခုလို ချောင်းကြည့်ရတာလေးကိုမကျေနပ်နိုင်တော့ပါဘူး၊ ကိုယ်တိုင်ခံစားကြည့်ချင်စိတ်လွှမ်းမိုးလာတာသူတို့နှစ်ယောက် ဖက်ပြီးအနားယူပြန်သက်နေစဉ်မှာပဲကျမကတင်ပေါ်ကျမပြန်တက်ပြီးအရည်ရွဲနေတဲ့ကျမစောက်ပတ်ကလေးကိုထမီ နဲ့ပဲသုတ်လိုက်ပြီးအမြင်အကြားသာမကလက်တွေကိုယ်တိုင်အလိုးခံနိုင်ဖို့အရေးအတွေးနယ်ချဲ့မိပါတော့တယ်ရှင်။ တွေးသာတွေးနေရတယ်ဘာအကြံအစည်မှရမလာလို့တစ်နှစ်သုံးလေးစိတ်ထဲကရည်တွက်ရင်းဖိဝေကျော်လောက်မှာ ကျမမျက်စိမှေးစင်းလာပြီးအိပ်ပျော် သွားပါတော့တယ်ရှင်။

နောက်နေ့ကျတော့ထုံးစံအတိုင်းဒေါ်လေးတို့နှစ်ယောက်နဲ့မျက်နှာချင်းဆိုင်ရာမှာကျမရက် ကျမ ရက်စိတ်ရှက် သွေးတွေဝင်လာသမိုစာကြိုးစားဟန်ဆောင်တဲ့အနေနဲ့ကျူရှင်ကပြန်ရောက်ပြီးထမင်းစားပြီးတာနဲ့ကျမအခန်းထဲဝင် စာကျက်နောက်ပြီးညကျအိပ်ပျက်ခံနိုင်အောင်နေလည်ကထဲကအိပ်ရေးဝအောင်အိပ်စတဲ့အလုပ်တွေကိုနောက်နေ့တွေ လဲအကျင့်ရသွားအောင်ကျမလုပ်နေမိပါတယ်။

ညနေကျမအိပ်ယာနိုးထပြီးထမီရင်လျားနဲ့ရေချိုးဖို့ဆင်းလာတော့ဒေါ်လေးဟာ မျက်စေ့ပျက်မျက် နှာပျက်နဲ့တယ်လီဖုံးကိုပြန်ချလိုက်တာတွေရပါတယ်။ သူ့အချစ်ဆုံးသူငယ်ချင်းတစ်ယောက်မိုက် တွေအရမ်းအောင့်ပြီးအရေးပေါ်ဆေးရုံကိုလိုက်သွားဖို့ပြင်ဆင်ပြီးဦးဦးပြန်လာယင်ဆေးရုံသွားတဲ့အ ကြောင်းအချစ်ဆုံးသူငယ်ချင်းမို့ဒီညဆေးရုံမှာစောင့်အိပ်ပေးရမယ့်အကြောင်းမှာကြားပြီးဆေးရုံကိုကမန်းကတန်း လိုက်သွားပါတော့တယ်။

ကျမစိတ်ထဲမှာတော့သွားပါပြီ၊ ငါဒီညတော့ချောင်းကြည့်လိုမြင်ရဖို့မပြောနဲ့ဟိုညတုန်ကလိုအသံ လေးလောက်တောင်ကြားရမှာမဟုတ်တော့ဘူးဆိုပြီးစိတ်ပျက်သွားမိပါတယ်ရှင်။

ညနေလေးနာရီခွဲလောက်မှာဦးဦးပြန်ရောက်လာလို့အကျိုးအကြောင်းပြောပြတော့သူမိန်းမမိုက်ကဖီ ဓါတ်ဗူးရယ်အိပ်ချင်ပြေဖတ်စရာစာအုပ်နဲ့အနွေးထည်တွေလဲပိုရင်းလူနာမေးဖို့ပါဆေးရုံကိုလိုက်သွားမယ်ဆိုတော့ကျမ လဲဦးဦးနဲ့အတူဆေးရုံကိုလိုက်သွားခဲ့ပါတယ်။ အသွားတုန်းကတော့ဒေါ်လေးအ တွက်ယူလာတဲ့ ပစ္စည်း တွေကိုရှေ့ခန်းမှာတင်လိုက်တာမို့ကျမနောက်ခန်းကဘဲစီးသွားခဲ့ရပါတယ်ရှင်။

ဆေးရုံကအပြန်မှာတော့ဦးဦးဟာကျမပခုံးကိုဖက်ပြီးဆေးရုံပေါ်ကဆင်းလာခဲ့ကြပါတယ်။ ခါတိုင်းလဲဒီလိုဘဲခါ တလကျမပခုံးလေးကိုဖက်ပြီးသွားလာနေကြပါ။ ဒါပေမဲ့အခုအခါမှာတော့ကျမရင်ထဲအသံထဲမှာ လိုက်ကနဲဖိုသွားပြီး ရင်ခုန်သံတွေမြန်လာပါတယ်ရှင်။ ရှက်သလိုကြည့်နူးသလိုနဲ့ကျမစိတ်ထဲမှာသာယာ လာမိပါတယ်။

ဟင်း ကျမရင်ထဲမှာလောင်ဆူနေတာကိုသူကတော့ဘာမှမသိရပါဘူးရှင်။ အိမ်အပြန်ခရီးမှာတော့ကျမကားရှေ့ခန်းထိုင်လာပါတယ်။ ဘောဂီယာမို့တမင်ပဲဂီယာတံဘက်ခပ် ရောက်ရောက်ထိုင်တယ်ဆိုရင်ဘဲဂီယာပြောင်းတိုင်းဦးဦးရဲ့လက်တဖက်ကကျမပေါင်တံသွယ်သွယ်လေးကိုရှုပ် တိုက်ပွတ်ပေးလိုက်သလိုခံစားရတာမို့စိတ်ထဲမှာသာယာကြည်နူးနေတုန်းမှာဘဲ။

မိတာ ဟိုဘက်နဲ့တိုးစမ်း၊ ဂီယာထိုးရတာမလွတ်မလပ်နဲ့ ဦးဦးလှမ်းပြောလိုက်လို့ကျမမလုံမလဲနဲ့နေရာရွေ့ထိုင်လိုက်ရပါတယ်ရှင်။

အော် ကျမသာစိတ်တွေဖောက်ပြန်ပြီးစိတ်လှုပ်ရှားမိပေမဲ့သူကတော့ကျမကိုကလေးတစ် ယောက်လိုဘဲသဘောထားပါလား။ ကျမနဲ့ဒေါ်ကနဲသွားမိပါတယ်။ ဘယ်နှယ့်ရှင်ဒီအရွယ်ရောက်နေပြီးဘဲဟာကျမ ခလေးမဟုတ်တော့ဘူးမိန်းမပြီသလာပြီဆိုတာအစွမ်းအစပြချင်စိတ်တွေတဖွားဖွားပေါ် ပေါက်လာပါတယ်ရှင်။ အင်း အလျဉ်းသင့်ယင်တော့သူငါ့ကိုတက်မက်စိတ်ဖြစ်လာအောင်လုပ်ကို လုပ်ပစ်လိုက်ဦးမယ် လို့စိတ်ထဲမှာ တေးထားလိုက်ပါတယ်။

အိမ်ပြန်ရောက်လို့မကြာမီဘဲသူ့ကိုကျမအစွမ်းနည်းနည်းစပြလိုက်ပါတယ်။ ကားပေါ်ကအဆင်းမှာသူလက်မောင်း တဖက်ကိုယီးလေးခိုဆွဲပြီးဆိုးနွဲ့သလိုပုံစံမျိုးနဲ့

ဦး သမီးကိုဒီညအင်္ဂလိပ်စာနဲ့ပြပေးပါ။ လိုပြောရင်းကျမရင်သားမို့မို့အိအိလေးနဲ့သူလက်မောင်း ကြီးကိုထိကပ်အောင်တမင်လုပ်လိုက်ပါတယ်။

အို သူ့မျက်လုံးတွေကလေးအဲဒီတဒင်္ဂမှာရုတ်တရက်ရွန်းလက်ခါ၊ ကျမကိုတစ်ချက်စိုက်ကြည့်ပြီးမှ

နှင့် ဒေါ်လေးပြန်လာမှပြန်ခိုင်းမိတာဦးဦးဒီညအမှုတွဲတွေဖတ်ပြီးလျှောက်လဲချက်ရေးစရာရှိတယ်။ သူတမင်ရှောင်တာဖြစ်မှာပါလို့ကျမစိတ်ထဲတွေးမိပေမဲ့။ သူ့အကြောင်းပြချက်ကဟုတ်နေတော့ကျမ။ ဟုတ်ကဲ့ဦး၊ လို့ကလွဲလို့ထပ်ချဲ့လို့မရတော့ပါဘူးရှင်။

အင်း ကျမအစွမ်းအစတော့တစ်ချက်ပြလိုက်ရပြီမို့ကျမနဲ့နဲ့ကျေနပ်သွားပါတယ်ရှင်။

ညစာစားပြီးတော့လဲတခါကျမသူ့ကိုဆွဲလိုက်ပါသေးတယ်။ တီဗွီကြည့်နေတဲ့သူရင်ခွင်ထဲကျမမြန်းကနဲဆိုခပ်တည်တည်နဲ့ထိုင်ပစ်လိုက်မိတယ်လေ။ ကျမအထိအတွေ့နဲ့ကိုသိလိုက်ရပါတယ်။ သူပေါင် ကြားထဲက လီးကြီးဟာ တဖြည်းဖြည်းမှာလာပြီးကျမတင်ပါးမှာလာထောက်နေမိတာကိုရော၊ နောက်ပြီးသူရင်ဘတ်ကြီးကိုကျမ မှီထားတာမို့သူလေရင်တွေတဒိန်းဒိန်းခုန်နေတာကိုလဲကျမသိ လိုက်ပြန်တာပါပဲ။ အို ကျမလဲတမျိုးကြီးဖြစ်လာရတဲ့အပြင် သူ့ကိုဒုက္ခပေးသလိုဖြစ်နေမှာစိုးလို့နေရာ ပြောင်းထိုင်ယင်း သူ့မျက်နှာကို တစေ့တစောင်းလှမ်းအကဲခတ်ကြည့်လိုက်တော့လည်ပင်းစလုတ်ကြီးငြိမ်ကနဲငြိမ်ကနဲဖြစ်သွားအောင်တံထွေးမြဲချပြီးဟင်းကနဲ။ ဟင်းကနဲ သက်ပြင်းရှည်ကြီးတွေချလိုက် တာကိုမမြင်မိအောင်မြင်လိုက်ရပါတယ်ရှင်။ ဟင်း သူတော့ငါ့ကိုဖိလင်တက်သွားပြီ။ ကဲ ဒီလောက်ဆိုယင်မိတာအစွမ်းအစကိုသိရောပေါ့လို့ စိတ်ထဲက ကြိတ်ပြော လိုက်မိပါတယ်ရှင်။

ဦးဦးဟာဒေါ်လေးမရှိလို့လား၊ ဒါမှမဟုတ်ကျမပွတ်သီးပွတ်သပ်လုပ်နေတာကိုရှောင်ရှားလို့လားမသိ။ ရှစ်နာရီမထိုးမီ အပေါ်ထပ်အိပ်ခန်းကိုတက်သွားပါတော့တယ်ရှင်။ ကျမကတော့ဒီညချောင်းကြည့်ဖို့မရှိတဲ့အတူတူတီဗွီအောင်ကြည့်ပြီးမှကျမအခန်းကျမပြန်တက်လာခဲ့ပါတယ်။

အခန့်ထဲရောက်တော့ထုံးစံအတိုင်းထမိလဲ။ ဘရာဇီယာရောအင်္ကျီပါချွတ်ပြီးဘလောက်စ်ပွပွပါးပါး ချောင်ချောင်ချိုချိုကိုလဲလှယ်ရင်းဒီညမတွေ့ရမမြင်ရတော့တာကိုတွေးမိပြီးစိတ်ထဲမှာခိုးလှီးခုလုကြီးကိုဖြစ်သွားမိပါတော့တယ်ရှင်။ ကျမစာကျက်ချင်စိတ်မရှိလို့အိပ်တော့မယ်ဆိုပြီးစာကြည့်မီးကိုပိတ်ညအိပ်မီးလုံးလေးကိုထွန်း လိုက်ရင်းက နေဦးဦး တယောက်ထဲဘာလုပ်နေပါလိမ့်။ အိပ်ပြီလားသိချင်လာတာမို့ ကျမလက်စွဲတော်အပေါက်က လေးကနေချောင်းကြည့်လိုက်တဲ့အခါ။

အို ကျမပထမဆုံးမြင်လိုက်ရတာကတော့စာကြည့်စားပွဲပေါ်မှာဖွင့်ရက်သားထောင်ထားတဲ့စာ အုပ်တစ်အုပ်ပါပဲ။ စာအုပ်ထဲမှာကတော့နိုင်ငံခြားသူဖြူဖြူဖွေးဖွေးတောင့်တောင့်ကြီးတွေနဲ့အသားနီ စပ်စပ်အသားမဲမဲ နိုင်ငံခြားသားကပွလီကြီးတွေအားလုံးဟာအဝတ်မပါဗလာနတ္ထိပေါ့။ ရောင်စုံစာအုပ်လဲဖြစ်ပြန်ပုံ တွေကလဲအကြီးတွေမို့ စောက်ဖုတ်ကြီးတွေထဲမှာလီးကြီးတွေတစ်ဝက်လောက်ဝင်နေတာတို့သုံးပုံတစ်ပုံလောက်သွင်းထားတာတို့ကိုကွက်ကွက်ကွင်းကွင်းကြီးမြင်နေရပါတယ်ရှင်။

အဲ ဓါတ်ပုံထဲကလူသားတွေကငြိမ်နေပေမဲ့ကတင်ပေါ်ကလူသားကတော့လှုပ်ရှားနေပါတယ်။ လက်တဖက်က စီးကရက်မီးညှိပြီးကိုင်ထားပေမဲ့ကျန်လက်တဖက်ကတော့ငှက်ပျောသီးကြီးကြီးတစ်လုံးထောင်ထားသလိုတောင်မတ်နေတဲ့သူလီးကြီးကိုကိုင်ပြီးအထက်အောက်ပွတ်သပ်နေပါတယ်ရှင်။

အယင်ကဦးဦးရဲ့လီးကြီးကိုမြင်ခဲ့ရပေမဲ့အခုလောက်ရှင်းရှင်းလင်းလင်းမမြင်လိုက်ရတာမို့အခါအ ခွင့်သင့်တုန်းမှာကျမအံ့ဩစိတ်နဲ့စူးစိုက်ကြည့်နေမိပါတော့တယ်ရှင်။

ကျမစိတ်တွေခုန်ပြီးနှလုံးတုန်လာပါတယ်။ အသက်ရှူပြင်းလာသလိုကျမစောက်ပတ်လေးထဲမှာလဲစိစိမိမိဖြစ်လာပါတယ်ရှင်။ အမှန်ကိုဝန်ခံရယင်ကျမအခုမြင်နေရတဲ့သူလီးကြီးနဲ့အလှိုင်းခံကြည့်ချင်စိတ်တွေတဖွားဖွားပေါ်ပေါက်လာပါတယ်။ အလှိုင်းခံကြည့်ချင်ပေမဲ့အခွင့်အရေးကလဲမရသမို့ထုံးစံအတိုင်းလက်နဲ့ဘဲအလှိုင်းခံရပါတယ်ရှင်။

ဒီတစ်ခါတော့အယင်ညတုန်းကလိုမဟုတ်ဘဲကျမရဲ့မျက်စေ့ရှေ့မှာထောင်မတ်နေတဲ့သူလီးကြီးကိုလှမ်းမြင်နေရတာမို့ကျမခါတိုင်းထက်ပိုပြီးစိတ်လှုပ်ရှားနေမိပါတယ်ရှင်။ တံထွေးခဏခဏမြဲမိတာမို့အာခေါင်တောင်ခြောက်လာပါတယ်။ မျက်စေ့ရှေ့ကတဆတ်ဆတ်တုန်ပြီးထောင်မတ်နေတဲ့သူလီး ကြီးကျမတဝကြီး စိုက်ကြည့် လိုက်နေမိပါတယ်။ သူလက်ကပိုမြန်လာပြီးတဲ့နောက်ဖြူပြစ်ပြစ်အရည် တွေပန်းထွက်လာပြီး ဦးဦးဟာငြိမ်သက်သွားပါတယ်။ နောက်စာကြည့်မီးကိုလှမ်းပိတ်ညအိပ်မီးလုံး ထွန်းပြီးစီးကရက်သာဆက်သောက်နေတော့တာ မို့ကျမလဲအောက်ထပ်ဆင်းရေသောက်ဆီးသွားရင်အရည်တွေပေနေတဲ့လက်ကိုသေသေချာချာဆေးကြောပြီးအပေါ်ပြန်တက်အခန်းထဲဝင်မိပိတ်ပြီးကိုတင်ပေါ်လှမ်းတက်အိပ်ဖို့ပြင်ဆင်လိုက်ပါတယ်။

ဒီညမြင့်ကွင်းကလဲကျမစိတ်ကိုဂယက်ဂယက်ဖြစ်တော့မို့ကျမတော်တော်နဲ့အိပ်လို့မပျော်ပါဘူးရှင်။ ကုတင်ပေါ်ကပိုကိုပြစ်လှဲလိုက်မိတာမို့ထမိကလဲလျော့တိလျော့ရဲဘရာဇီယာမပါပဲဘလောက်စ်ပါးပါးပွပွလေးဝတ်ထားတာမို့ကျမရဲ့ဖုထစ်လုံးကြွနေတဲ့ရင်သားနှစ်မြွာဟာလဲရင်ခုံသံနဲ့အပြိုင်တုန်ရီလှုပ်ရှားလျက်ရှိနေပါတော့တယ်ရှင်။

ကုတင်ပေါ်ပစ်လှဲပြီးမီးရောင်မှိန်မှိန်အောက်မှာမျက်စေ့ကိုပိတ်ပြီးအိပ်ပျော်ဖို့ကြိုးစားပေမဲ့စောစောကမြင်ထားမိတဲ့ ဦးဦးရဲ့လီးကြီးဟာကျမမျက်စေ့ထဲကချိန်ထိမထွက်သေးပါဘူးရှင်။ တဏှာရာဂပိုး တွေထကြွ သောင်းကျန်းလို့ လားမိသကျမရတိတရက်အိပ်မပျော်နိုင်ဖြစ်နေပါတယ်ရှင်။

နာရီပြန်တစ်ချက်ထိုးအထိနာရီသံကျမကြားနေရပါသေးတယ်။ နောက်တော့ဘယ်အချိန်ကကျမ မှေးကနဲအိပ်ပျော်သွားတယ်ဆိုတာသတိမထားမိလိုက်တော့ပါဘူး။

နောက်တနေ့ညနေဆေးရုံကအပြန်မှာတော့တစ်ညကနေနှစ်ညအထိသူမိန်းမနဲ့ခွဲအိပ်ရမှာမို့လားမသိဦးဦးဟာမရွှင် မပြပြန်လာခဲ့ပါတယ်။ ကျမစိတ်ထင်တော့ဦးဦးဟာဟိုစာအုပ်တွေကြည့်ပြီးအာသာဖြေနေရတာကိုမကျေနပ်နိုင်ဘူးနဲ့တူ တယ်။ ဟုတ်မှာပေါ့လေဘယ်တူနိုင်ပါ့မလဲ။

ဒေါ်လေးမရှိလဲသမီးရှိသားပဲဦးရယ်တစ်ကြိမ်တစ်ခါလောက်သမီးကိုလှီးပေးပါလားရှင်ရယ်လို့စိတ်ထဲကဘဲကြိတ် ပြောလိုက်မိပါတယ်။ ကျမမှာမိန်းမသားလဲဖြစ်ပြန်။ ငယ်ရွယ်သူအပျိုပေါက်ကလေးလဲ ဖြစ်ပြန်ဆိုတော့ မနေ့ညက အိပ်မက်ထဲကလိုကျမအခန်းထဲသူတကယ်တန်းရောက်အောင်ဝင်လာဖို့ကိုလဲဘယ်လိုမှမကြံတတ်ဖြစ်နေရပါတယ်ရှင် အင်း ဘယ်လိုမှမကြံတတ်တဲ့အတူတူတော့မနေ့ညကလိုသူလီးကြီးကိုချောင်းကြည့်ပြီးကိုယ်ဖါ သာလက်နဲ့ ကလိပြီးအာသာဆန္ဒကိုဖြေဖျောက်ရတော့မှာပေါ့ရှင်။

ညနေစာမစားမီကျမအမှတ်မထင်တဘက်ခန်းကိုချောင်းကြည့်လိုက်တော့ဦးဦးဟာအရက်ပုလင်းကိုစားပွဲပေါ်မှာ တင်ပြီးဖန်ခွက်တစ်ခွက်နဲ့အရက်ထည့်သောက်ရင်းအနားယူတာတွေ့ရပါတယ်။ ခါတိုင်းဆိုရင်အပြင်မှာတစ်ခါတလေ သောက်သောက်လာခဲ့ပေမဲ့ဒီတစ်ခါတော့အိမ်မှာဒေါ်လေးလဲမရှိ ပျင်းလဲပျင်းလို့နဲ့တူပါတယ်။ အိပ်ခန်းထဲမှာပဲ တစ် ယောက်ထဲခွက်ပုန်းကြိတ်နေလေရဲ့။

ကျမလဲအဲဒီညကတိဗ္ဗိတောင်မကြည့်ဖြစ်တော့ပဲစောစောစီးစီးဘဲကျမအခန်းထဲဝင်ပြီးကျောင်းစာကိုကျက်နေမိပါ တယ်။ အိပ်လို့မရသေးတဲ့အတူတူအကျိုးရှိအောင်စာကျက်လိုက်ဦးမယ်ဆိုတဲ့အကြံနဲ့ပေါ့လေ။ ဒါပေမဲ့အင်္ဂလိပ်စာစကား လုံးငါးလုံးကိုအရကျက်လိုက်ဦးဦးအခန်းကိုတစ်ခါချောင်းကြည့် လိုက်နဲ့သုံးဆယ်ငါးလုံးကျက်ပြီးချိန်ကျတော့ ကျမ စိတ်မရှည်နိုင်တော့ဘူးရှင်။ ချိန်ထိသူဟာထမင်းလဲဆင်းမစားဘဲအရက်ကိုတခွက်ပြီးတခွက်သောက်နေတော့တာကိုး အင်း ဒီညတော့ဘာမှမြင်ရတော့မှာမဟုတ်တော့ပါဘူးဆိုပြီး ကျမအိပ်ယာဝင်ဖို့ဆုံးဖြတ် လိုက်ပါတယ်။ ထုံးစံအတိုင်းအိပ်ယာဝင်မီအောက်ဆင်းသွားလိုက် အိမ်သာတက် ဆေးကြောသုတ် သင်ပြီး နောက်ထပ်ချောင်း တောင်မကြည့်တော့ပဲအိပ်ယာထဲဝင်လှဲလိုက်မိပါတယ်ရှင်။

ညစဉ်ညတိုင်း လေးညလုံးလုံး တစ်မျိုးမဟုတ် အမျိုးမြင်တွေ့ခဲ့ရပြီး ဒီညမှာတော့ဘာမှ မမြင်ရမတွေ့ရ မကြားရ တာမို့ရင်ထဲမှာဟာတာတာတောင်ဖြစ်နေမိပါတယ်။ ဧပြီလနောက်ဆုံးပတ်မို့ရာသီဥတုကလဲ အိုက်စပ်စပ် ရှိလှပါတယ်။ ဒါကြောင့်ကျမဖေဖေရုပ်အင်္ကျီလက်တိုပွပွကြီးတစ်ထည်သာဝတ်ထားပြီး လွတ်လပ်စွာ အိပ်နိုင်ဖို့ အရေးထမိတောင်ချွတ်ပြီးကုတင်ခြေရင်းမှာလွှားထားမိပါတယ်။ ဖေဖေရုပ် အင်္ကျီဟာကျမတင်ပါးကျော်ကျော် အထိ ဖုံးအောင်ရှည်ပေမဲ့အိပ်ယာထဲမှာလှဲယင်းဟိုလူးဒီလိုမိနဲ့မိကျမရဲ့အောက်ပိုင်းတခုလုံးတော့ဗလာကျင်းနေတာပေါ့ရှင်။

ကျမဟာဒီညအဖို့တော့ကျမမြင်ချင်ကြားချင်နေတာတော့ဘာမှမြင်ရကြားရမှာမဟုတ်လို့စိတ်ခုံးခုံးချပြီးမျက် စေ့ကိုစုံမှိတ်ခါအိပ်ပျော်ဖို့ ခါတိုင်းလိုတစ်ထောင်နှစ်ထောင်စသည်ဖြင့်ရေတွက်ယင်း ကြိုးစားနေမိပါတယ်ရှင်။ တစ်ထောင့်ငါးရာလဲရောက်တော့ကျမကုတင်သိမ့်ကနဲတုန်ခါ သွားတာကိုသိထားမိလို့အိပ်ပျော်လှဆဲဆဲမျက်လုံးကိုမှေး စင်းလျက်ကဘဲစူးစိုက်ကြည့်မိလိုက်တော့

အလို ဘုရား ဘုရား ဦးဦးဟာကျမကုတင်ပေါ်မှာတင်ပါးလွှဲထိုင်ပြီးကျမကိုစူးစိုက်ကြည့်နေပါပေါ့လား။ ဒီညတော့အိပ် မက်မက်တာမဟုတ်တာသေချာပါပြီ။ ကျမအိပ်လို့မှမပျော်သေးတာကိုးရှင်၊ ကျမရင်ခုန် စပြုလာပါတယ် ဦးဦးဟာ ညားကာစသူမိန်းမနဲ့ သကြိန်တွင်းတုန်းကလဲအခွင့်အရေးမ ရအခုမှနှစ်ညလားဘဲလွတ် လွတ်လပ်လပ်အခွင့်အရေးရပြီး၊ အခုတခါမနေ့ညကနဲ့ ဒီနေ့ညပါတယောက်ထဲဖြစ်နေတော့အရက် တွေတခွက်ပြီး တခွက်သောက်ရင်းကဖီလင်တွေသိပ်တက်လာလို့အရဲစွန့်ပြီး ကျမအခန်းထဲခိုးကြောင် ခိုးဝှက်ဝင် လာတာဖြစ်မှာပေါ့ရှင်။

ဥကတော့ကျမအိပ်ပျော်နေလောက်ပြီးထင်နေမှာပေါ့ ကျမအိပ်မပျော်သေးတာရယ်။ ထမိမဝတ် ပဲအိပ်နေမိတာရယ်က ကျမဘာလုပ်ရမှန်းမသိလောက်အောင်တွေဝေသွားစေပါတယ်ရှင်။

အောက်ပိုင်းတခုလုံးမှာဗလာကျင်းနေတာကိုတော့အခုအချိန်မှာ ဘယ်လိုမှပြုပြင်လို့မရတော့ပါဘူး ရှင်လူးလွန်ယင်းဝါးကနဲသန်းပြီး ထထိုင်လိုက်ရကောင်းမလား၊ အိုဒါဆိုသူလန်ဖြန်ပြီးပြန်ထွက်ပြေး သွားရရှာမှာပေါ့။ ကျမမှာသူ့ကိုလဲပြန်မသွားစေချင် ဖင်တွေအဖုတ်တွေပေါ်နေတဲ့ ကျမရဲခန္ဓာကိုယ်လဲ

သူ့မျက်စေ့ရှေ့မှာရက်နေပြန်နဲ့ ဘာလုပ်ရမှန်းမသိအောင်ယောင်ချာချာဖြစ်ယင်းရင်ထဲအသဲထဲမှာတ ဆတ်ဆတ်ဆတ်ဆတ်ပြီးဖလောင်ဆူနေစဉ်မှာဘဲ

ဟောတော့ သူ့မျက်နှာကြီးကကျမမျက်နှာနားကိုကပ်လာပြီး ကျမပါးပြင်နှစ်ဘက်ကိုအသာအယာလေးဘယ်ပြန်ညာပြန်နမ်းကြာရင်းသူ့လုပ်ငန်းကိုအစပျိုးလိုက်ပါပြီ။ကျမမှာသူ့ပါးစပ်ကအရက်နံ့ကြောင့်အသက် အောင့်ပြီး ငြိမ်နေလိုက်ရပေမဲ့သူ့နှုတ်ခမ်းထူထူကြီးကျမနှုတ်ခမ်းပါးပါးလေးပေါ်ဖိကပ်လိုက်ယင်းစုပ် နမ်းလိုက်တဲ့အခါမှာ တော့အူတွေအသဲတွေပြောင်းပြန်လှန်စပ်လိုက်သလိုရင်တလှုပ်လှုပ်ဖိုပြီး အသက်ရှူမဝအောင်ကဖြစ်လာပါတယ်ရှင်။ ကျမအင်မတန်ခံစားကြည့်ချင်တဲ့ကာမအရသာကိုပေးဖြစ်အောင်ပေးပါရှင်ရယ်လို့တောင်စိတ်ထဲကကြိတ်ပြောမိပါတယ်။

ဟာ သူ သူ ကျမနှုတ်ခမ်းအစုံကိုနမ်းကြည့်နေရာကနေဆတ်ကနဲကုတင်ဘေးမှာမတ်တပ်ရပ်ရင်း သူပုဆိုးကိုကွင်းလုံးကျွတ်ချွတ်ချလိုက်ပါတယ်ရှင်။ ပေါင်ရင်းကြားမှာသူ့လီးဟာထောင်မတ်ပြီးပုတ် သင်ညိုလိုခေါင်းတငြိမ်ငြိမ်ဖြစ်နေပါတယ်။ အို သူ့လက်နဲ့သူ့လီးကြီးကိုကိုင်ပြီးကျမကိုစိုက်ကြည့် နေပြန်ပါပြီ။ ဟော ကျကျမလက်တဘက်ကိုဆွဲယူပြီးသူ့လီးကြီးနဲ့ထိအောင်လုပ်နေပါပေါ့လား။ အိပ်ပျော်နေဟန်ဆက်ဆောင်ရကောင်းမလား၊ နိုးလာတဲ့ပုံသနာန်မျိုးပြလိုက်ရယင် လဲကျမတောင့်တကြီးတောင့်တနေရတဲ့ကာမအရသာထူးကြီးလက်လွတ်သွားမှကိုစိုးရိမ်မိပြန်မို့။ ကျမငြိမ်လက်စနဲ့ငြိမ်နေ လိုက်ပါတယ်ရှင်။

အို သူ သူ့ဖာသာလက်နဲ့ဖြေဖျောက်ရင်းကိစ္စပြီးအောင်လုပ်တော့မလို့နဲ့တူတယ်။ ကျမလက်ကို လွတ်ပြီးသူ့လက်ထဲက လီးကြီးကိုဆုတ်ကိုင်ရင်းရှေ့တိုးနောက်ငင်လုပ်နေပါတယ်ရှင်။ မျှမရုတ်တ ရက်စိတ်ပျက်ပြီးလူးလွန်ရင်းသူ့ကိုကျောပေးလှည့်မိပါတယ်။ အခုအခါမှာတော့သူ့ဟာကျမရဲ့စောက်ပတ်ကိုမမြင်ရတော့ဘဲ တင်ပါးကိုသာမြင်ရတော့တာမို့ကုတင်ပေါ်သိမ့်ကနဲပြန်ထိုင်လိုက်တာကိုကျမသိလိုက်ရပါတယ်။ နောက်တော့ကျမပေါင်လုံးတွေကိုပုတ်သပ်ရင်းကျမတင်ပါးတွေကိုပါတစတစနယ်ကျူးလာပါတယ်။ ဒါတင်မကသေးဘဲ ရှုပ်အင်္ကျီပွပွကြီးကိုဘရာဇီယာမခံဘဲဝတ်ထားလို့အလွယ်အကူ ရှာဖွေဆုတ်ကိုင်တွေ့ရှိတဲ့ ကျမရဲ့ လုံးလုံးဝိုင်းဝိုင်း နို့လေးနှစ်လုံး ကိုလဲသူ့လက်ကြီးတွေနယ်ကျူးရင်းနဲ့တဖြည်းဖြည်းကျမကိုပက်လက်လှန်အိပ်တဲ့ပုံသဏ္ဍာန်ပြန်ဖြစ်အောင်လုပ်နေပြန်ပါတယ်ရှင်။

ကျမလုံးလုံးလျားလျားပက်လက်ဖြစ်ရောဦးဦးဟာကျမရဲ့ခြေဖျားနှစ်ဖက်ကိုအသာအယာဆွဲဖြုတ်ပြီးတဖြည်းဖြည်းကားသွားအောင်ချဲ့နေပြန်ပါတယ်။ နောက်တော့ကျမပေါင်နှစ်လုံးကြားထဲသူ့ရွှေထိုင်ပြီး ရှုပ်အင်္ကျီပွပွကြီးရဲ့ကြာယ်သီးအားလုံးကိုတလုံးချင်းဖြုတ်နေပြန်ပါတယ်။ ကြာယ်သီးအားလုံးဖြုတ်ပြီးတဲ့အခါမှာတော့ ကျမဟာအင်္ကျီလက်လျှိုထားပေမဲ့တကိုယ်လုံးအဝတ်ဗလာမိမွေ့တိုင်းဖမွေ့တိုင်းဖြစ်သွားပါတော့တယ်ရှင်။

သူ့ရဲ့လှုပ်ရှားနေတဲ့လက်တွေဟာဇယ်စက်သလိုတခုပြီးတခုလှုပ်ရှားနေပေမဲ့တုန်တုန်ရီရီနဲ့မို့သူ့ ခမျာမဝံ့မရဲ့အကဲစမ်းသလိုစမ်းတဝါးဝါးလှုပ်ရှားနေတဲ့ပုံရပါတယ်။

ကျမကိုယ်တိုင်လဲခြေဖျားလက်ဖျားတွေအေးစက်ပြီးအဖျားတက်သလိုချမ်းသလိုလိုဖြစ်လာပါတယ်ရှင်။ နောက်တော့ကျမငြိမ်နေတာရယ်၊ ကျမရဲ့နို့နှစ်လုံးကိုကိုင်တွယ်ပွတ်သပ်တဲ့အခါ ရင်တဒိန်းဒိန်းခုန် နေတာရယ်ကိုသတိပြုမိပြီး ဒီကောင်မလေးအိပ်မပျော်ဘဲငါလုပ်သမျှဖိလင်တက်နေတာဘဲရယ်လို့သ ဘောပေါက်သွားလို့လားမသိ။ သူ့ရဲ့ဆန္ဒတွေပိုပြင်းထန်လာပြီးကျမရဲ့စောက်ပတ်ကလေးကိုပါလက်နဲ့ ပွတ်သပ်လာပြန်ပါတယ်။

ဆီးခုံဆီးစပ်မှာခပ်ရေးရေး လေးပေါက်နေတဲ့မွှေးညှင်းနုနုလေးတွေကိုဘယ်ပြန်ညာပြန်ပွတ်သပ်ပေးနေပြန်ပါတယ်ရှင်။ ကျမတကိုယ်လုံးမသိမသာတဆတ်ဆတ်တုန်စပြုလာပါတယ်။

ဟော သူ့ပိုက်လာပြန်ပါပြီ။ ရှုပ်အင်္ကျီအောက်နားစလေးကိုထပ်ပြီးလှန်တင်လိုက်ပါတယ်။ အို ကျမရဲ့အပျိုစစ်စစ်စောက်ပတ် နုနုထွတ်ထွတ်လေးကိုသူ သူ တောက်ပရွန်းလဲ့တဲ့မျက်လုံးအစုံဝင်း ဝင်း တောက်အောင်စိုက်ကြည့်နေပြန်ပါပြီ။ အို ကျမ ရှက် ရှက်လိုက်တာရှင်။

အား ကဲသထက်ကဲလာပြန်ပြီ။ ကျမစောက်ပတ်ကလေးရဲ့အကွဲကြောင်းတလျှောက်ကိုသူ့လက် ကြီးနဲ့မထိတထိအပြန်အလှန်ပွတ်ဆွဲနေပြန်ပြီ။ အော်ဦး ရယ်သမီးမနေနိုင်အောင်ဘယ်လိုများလုပ်နေ တာလဲ။ ရယ်လို့ပါးစပ်ကယောင်ပြီးအသံထွက်မိအောင်အတော်သိထားနေရပါတယ်ရှင်။ အို သူ့အသက်ရှူသံကြီးကလဲပြင်းလှချည်လားကြောက်ဖို့ကောင်းလိုက်တာကလဲ။

အို သူ့မျက်နှာကြီးကကျမမျက်နှာအနားကိုကပ်လာပြန်ပါပြီ။ အရက်စော်ကလဲနံ့ဟောင်နေတာဘဲ ဒုက္ခပါပဲရှင်။ ဟော ပါးချင်းလာကပ်ပြန်တယ်။ အို ကျမလည်ပင်းတဝိုက်ကိုသူ့နှုတ်ခမ်းနဲ့လိုက်ပြီးဖိကပ် နမ်းစုတ်နေပါပြီ။ ယားကျိကျိနဲ့မို့ကျမဆတ်ကနဲတချက်တွန့်သွားမိပါသေးတယ်။ လည်ပင်းသားပေါ်ကသူ့နှုတ်ခမ်းအစုံဟာအခုတဖြည်းဖြည်းနယ်ချဲ့လာလိုက်တာရင်ညွန့်ကနေကျမရဲ့အပျိုစင်နို့အုံလေးလုံး လုံးဝန်းဝန်းလေးနှစ်လုံး ကိုဘယ်ပြန် ညာပြန်လျှာနဲ့ ရက်လိုက်နို့သီးခေါင်းနီတာရဲ့လေးကိုကုန်းစို့လိုက် ပေါ့ရှင်။ အောက်ပိုင်းမှာလဲသူ့လက်တဖက်က ကျမ

စောက်ပတ် အကွဲကြောင်းလေးတလျှောက်ကိုညင်သာစွာ မနားမနေ ပွတ်သပ်ပေးနေလေရဲ့၊ ဟော တဖြည်းဖြည်းနဲ့ သူမျက်နှာကြီးကကျမစိုက်သားဖြူဖြူ ဖွေးဖွေးပေါ်ရောက်လာပါပြီ။ အို ကျမလေစိတ်ထဲမှာ ကျေလဲကျေနပ် ကြောက်လဲကြောက် နဲ့ခွဲဟာဖြစ် ပြီးဆက်လက်လိုက်လျော့ရကောင်းမလား၊ အတင်းရုန်းကန် ငြင်းဆန် အော်ဟစ် လိုက်ရကောင်းမလားနဲ့တွေးနေတုန်းမှာဘဲ။

သူလျှာကြီးကကျမစောက်ပတ်ကလေးပေါ်မှာအခန့်သားနေရာယူလိုက်ပြီး အကွဲကြောင်းတောက်လျှောက် ဖင်ကြားစအိုဝက နေအထက်ပိုင်းဆီးခုံနားအထိ မနေမနားဆက်တိုက်လျက်ရှိနေပါပြီရှင်၊ အဲဒီလိုသူလျှာကြီးနဲ့ကျမစောက်ပတ်လေးကို ဖိကာပွတ်ဆွဲပြီး တပြတ်ပြတ်တပြပ်ပြပ်လျက် နေတော့တာမို့ကျမမှာ အကြောပေါင်းတစ်ထောင်စီမိအောင်ဘယ်လိုဟာမျိုးနဲ့မှနှိုင်းယှဉ်ပြောပြလိုမရအောင်အတွေ့ထူးလှတဲ့အရသာကို၊ ကျမ နဖူးတွေ့ခူးတွေ့ကြီးကိုခံစားလိုက်ရပါပြီရှင်၊ ရင်ထဲမှာဖိုလိုက်ပြီးမောပန်းသလိုဖြစ်လာတာမို့၊ ကျမရဲ့အသက်ရှူသံဟာတ ဖြည်းဖြည်းပြင်းထန်လာပါတော့တယ်။

သူဟာစိတ်တိုင်းကျကျမရဲ့စောက်ပတ်လေးကိုအားရပါးရလျှက်နေရာကအသားနုလေးရှိတဲ့နေရာကိုလျှာဖျားနဲ့ခပ်ဖိ ဖိလေးအထက်အောက်နဲ့ဘယ်ပြန်ညာပြန်တို့ထိကစားနေပြန်ပါတယ်ရှင်။ ကျမဟာတကိုယ်လုံးတဆတ်ဆတ်တုန်ရီ လာပြီးအသက်ရှူမဝသလိုလိုမောသလိုလိုဖြစ်လာရင်းအလိုအ လျှောက်ပါးစပ်က အဟင်းဟင်းဟင်းဟင်း နဲ့ညည်းသံလိုအသံမျိုးတွေတိုးတိုးညင်ညင်ထွက်မြည်လာ ပါတော့တယ်ရှင်။

အောင်မယ်လေး မနေညကအိပ်မက်ထဲကလိုတသွေမသိမ်းပါပဲလား။ အို အို သူ သူပိုက်နေ ပြန်ပါပြီ အကွဲကြောင်းထိပ်နားကအသားနုလေးကိုသူလျှာကြီးနဲ့ဆတ်ကနဲဆတ်ကနဲထိုးလိုက်နှုတ်ခမ်းသားထူထူကြီးနှစ်ဖက်နဲ့ ညှပ်ဆွဲလိုက်လုပ်နေပါတယ်ရှင်။

အား ဟင်းဟင်း ဟင်းဟင်း ရှိုးရှိုး အင်း ဟင်းဟင်း ဟား အား ကျမအသံတောင်ဘယ်လိုမှထိန်းထားလို့မရတော့ပါဘူးရှင်၊ အလိုလိုနှုတ်ဖျားကအသံတွေထွက်လာပြန်ပါတယ်။ အား ကောင်းလိုက်တာရှင်ဘယ်လိုအရသာမျိုးနဲ့မှနှိုင်းယှဉ်လို့မရတာမို့ဘယ်လောက် ကောင်းကြောင်းကိုတော့ကျမရေရေလည်လည်ပြောမပြတတ်တော့ပါဘူး၊ အယင်တုန်းကကျမလက်နဲ့ကျမဖာသာပွတ် ကလိမိတာတောင်အရမ်းကောင်းခဲ့သေးတာအခုအခါကမှာသူလျှာကြီးနဲ့ကလိချင်တိုင်းကလိနေတော့၊ အား အခုတော့ကျမမသိသောကျောကိုကော့ကော့ပြီးကျမစောက်ပတ်နဲ့သူလျှာ ကိုပိုပြီး ထိထိမိမိ ဖိကပ်မိအောင် တုံ့ပြန်နေမိပါပြီရှင်။ အသားနုလေးကိုခပ်ဖိဖိထိုးလိုက်အကွဲကြောင်း တလျှောက်လျှာနဲ့ လျှက်လိုက်လုပ်နေယင်း ကထုံးစံအတိုင်းကျမစောက်ပတ်လေးထဲကခွဲကျိကျိအရည် တွေစိမ့်ထွက်လာပြီမို့ သူလျှာကြီးက ကျမစောက်ပတ်လေး ရဲ့စောက်ခေါင်းကျဉ်းကျဉ်းလေးထဲကိုပါတစတစကျူးကျော်ဝင်ရောက်လိုလာပါတယ်ရှင်။

ကျမရင်ထဲမှာတစ်စုံကြီးအသက်ကိုအားစိုက်ရှူနေရတာမို့အသက်ရှူသံတွေပိုမိုပြင်းလာပါတယ်။ သူလျှာကြီးက တော့ကျမစအိုဝနားကနေအသားနုလေးထိပ်ကလေးအထိအပြန်အလှန်ပွတ်ဆွဲလျက်လိုက်အသားနုလေးနေရာရောက် ရင်သူနှုတ်ခမ်းထူထူကြီးနှစ်ဘက်နဲ့ညှပ်ညှပ်ပြီးဆွဲလိုက်နဲ့အစွမ်း ကုန်သောင်းကျန်းနေပါတော့တယ်ရှင်။

ကျမဖင်ကြားတလျှောက်မှာခုဆိုယင်သူပါးစပ်ကတံထွေးတွေရောကျမစောက်ပတ်ထဲကထွက်လာတဲ့အရည်တွေ ရောရောနှောနှောပြီးယိုစီးကျလာပါပြီ၊ ဟော သူတမျိုးကဲလာပြန်ပါပြီသူလက်ချောင်း ကြီးနဲ့ကျမစောက်ပတ် အဝ ကိုကလိရင်းမွှေနေပြန်ပါပြီ။

ရှိုး အား အင်း ဟင်း ဟင်း ဟင်း ဟင်း ကျမနှုတ်ဖျားက ကတုန်ကရီနဲ့အသံတွေတားမနိုင်ဆီး မရထွက်လာပါတယ်။ ကျမလက်နှစ်ဘက်တော့မွေ့ယာခင်းကိုတင်းတင်းကြပ်ကြပ်ကြီးအားမလိုအားမရဆွဲဆုတ်ကိုင် ထားပါတယ်ရှင်။

ဟော သူ သူ ကျမပေါင်နှစ်လုံးကြားထဲမှာငုတ်တုတ်ကြီးထထိုင်လိုက်ပါပြီ၊ အို သူလီးကြီးကလဲ ပုတ်သင်ညိုတကောင်လိုခေါင်းတဆတ်ကနဲဆတ်ကနဲငြိမ့်ငြိမ့်တာနဲ့မာန်ဖိနေပါပေါ့လား။ ဟာ သူမာန် ဖိနေတဲ့လီးကြီးကိုလက်နဲ့ကိုင်ပြီး ကျမစောက်ပတ်အကွဲကြောင်း အလျှောက်ကိုလက်နဲ့ပွတ်ပွတ်ဖိဆွဲနေပြန်ပါပြီရှင်။ အားလားလားကျမအခုမှကြောက်စိတ်ပေါ်လာပါတယ်။ ဒီလီးကြီးကိုကျမစောက်ပတ်ထဲထိုးသွင်းတော့မလို့လား။

ဟောတော့မဟုတ်ဘူးမဟုတ်သေးပါဘူးကျမစောက်ပတ်ထဲကိုသူလီးကြီးကိုထိုးမသွင်းသေးပါဘူးရှင်၊ သူလီးကြီး ကိုကျမစောက်ပတ်လေးနဲ့ထိကပ်စေပြီးကျမကိုယ်ပေါ်ကိုမထိမိအောင်ထောက်လျက် နှစ်ဘက်ခွဲ ထောက်ယင်း သူမျက်နှာကြီးကိုကျမနို့နှစ်လုံးပေါ်ရောက်လာပါတယ်။ ခုလိုပိုအိုက်တဲ့ရာသီ မှာညအိပ်ယာဝင်တိုင်း ဘရာဇီယာ မပါဘဲအင်္ကျီပါးပါးပွပွကြီးတွေသာရွေးဝတ်တဲ့အပြင်ဒီညမှာတော့ ရုပ်အင်္ကျီပွပွကြီးဝတ်ထားမိပြီး သူကိုယ်တိုင် ကြယ်သီးတွေဖြုတ်ထားတာမို့ကျမရင်နှစ်ဖွာဟာညအိပ်မီးလုံးရောင်မှိန်မှိန်လေးအောက်မှာပင်ဖြစ်ပေမဲ့အထင်းသားအ

ရှင်းသားပေါ်ပေါ်လွင်လွင်မြင်းနေရပါ တယ်ရှင်။ သူဟာကျမရဲ့တင်းတင်းရင်းရင်းလုံးလုံးမို့မို့လေးလှနေ တဲ့နို့လေး နှစ်လုံးကိုသူပါးပြင်နဲ့ဘယ် ပြန်ညာပြန်ပွတ်သပ်နေပြန်ပါတယ်ရှင်။

အပေါ်ပိုင်းမှာကျမရဲ့နှစ်လုံးကိုအခုလိုပွတ်သပ်ဆော့ကစားနေသလိုအောက်ပိုင်းမှာလဲသူလီးကြီးဟာကျမစောက် ပတ်ကလေးကိုဖိကပ်ထားလိုက်။ ပေါင်းခြံကြားနှစ်ဘက်နဲ့ဆီးခုံကိုပါတစ်ချက်တစ် ချက်သွား သွားထောက်လိုက်နဲ့ စိတ်ရှိသလောက်ကျမကိုနို့ဆွနေပြန်ပါပြီရှင်။

ကျမရင်ထဲမှာတော့မီးရထားအစင်းတစ်ရာလောက်ပြိုင်တူခုတ်မောင်းနေသလိုတဒိန်းဒိန်းနဲ့ရင်တလုပ်လုပ်ဖြစ်လာ ရပါတယ်။ဟော သူ သူ ကျမနို့သီးခေါင်းနီတာရဲလေးနှစ်ခုကိုတစ်ခုပြီးတစ်ခုဘယ် ပြန်ညာပြန် ကုန်းကုန်း စို့နေပြန်ပါပြီကောရှင်။ အင်း ဟင်း ဟင်းသူဟာကျမနို့ကိုစို့ရုံတင်မဟုတ်ဘူး သူ လျှာကြီးနဲ့နို့သီးခေါင်း တိုက်ကိုကျောကတိုက်ကာထိတို့ဝှေ့ရမ်းလျှက်နေပြန်တယ်ရှင်။

ကျမဖင်ကြားထဲမှာလဲအရည်တွေရွဲတာမှ မေ့ယာခင်းကိုတောင်စိုကုန်ပါပြီ။ သူလီးကြီးကျမစောက် ပတ်နဲ့မထိတထိဖြစ်နေတာမို့ကျမခါးသိမ်သိမ်နွံနွံလေးကိုမသိမသာကော့ကော့ပြီးဆန္ဒပိုက်လာမိပြန် ပါပြီရှင်။ အဲဒီအဖြစ်ကိုသူသတိထားမိသွားတယ်တူပါ ရဲ့ကျမစောက်ပတ်အဝန်းမှာထိလိုက်ကွာလိုက်ဟိုထောက်လိုက်ဒီထောက် လိုက်နဲ့မာန်ဖိနေတဲ့သူလီးကြီးကိုသူလက်တစ်ဖက်နဲ့ကိုင်ပြီးကျမစောက် ပတ်အသားနုလေး ကိုခပ်ဖိဖိလေး ထိုးလိုက် အဲဒီရဲ့အောက်နားကျမလက်နဲ့ကျမဖာသာထိုးသွင်းဖူးတဲ့အရည်ခွဲခွဲတွေစိမ့်ထွက်နေကျနေရာကိုသူလီးထိပ်ကြီးနဲ့ခပ်ဆ ဆလေးထိုးပြည့်လိုက်နဲ့သွေးတိုးစမ်း နေပါပြီရှင်။

နောက်တော့သူလီးကြီးကိုကျမစောက်ပတ်လေးရဲ့အကွဲကြောင်းလေးတလျှောက်လီးထိပ်နဲ့ဖိဖိပြီး ပွတ်ဆွဲနေ ပြန်ပါရောအဲဒီကမှတဆင့်ကျမစောက်ပတ်အဝလေးနားရောက်တော့ဆတ်ကနဲခပ်ဖိဖိလေးထိုးသွင်းလိုက်တာကြောင့် ဗြစ် ကနဲဆိုတဲ့အသံနှင့်အတူ

အမေ အား လား လား ရှီး နာတယ် ဟင့်အင်း ဟင့်အင်း၊ ကျမယောင်ပြီးနှုတ်ဖျားကထွက် သွားမိပါတယ်။

အဲဒါကိုကြိုသိထားလိုထင်ပါရဲ့ဦးဦးဟာလက်တစ်ဖက်နဲ့ကျမပါးစပ်ကိုဖြတ်ကနဲလာ ပိတ်တာကြောင့်

အသံကျယ်ကျယ်တော့ထွက်ပေါ်မလာပါဘူးရှင်။ အမယ်လေးနာလိုက်တာရှင်

ဘယ်လိုနာနည်းမျိုးနာတယ်ဆိုတာဘယ်လိုပြောရမှန်တောင်မသိတော့ပါဘူးရှင်။(ဟင့်အင်း) (ဟင့်အင်း)

လိုပြောတဲ့ကြားကဆတ်ကနဲထိုးသွင်းလိုက်လိုတင်းတင်းပြင်ပြင်ကလေးဝင်သွားသ မျှသူလီးကြီးကို ကျမစောက်ပတ် ထဲကနေကျွတ်ထွက်မသွားအောင်သူဟာကျမကိုယ်ပေါ်မှာခပ်ဖွဖွခပ်ဆဆရုံနေရက်က ကျမ မျက်နှာနား ကိုသူမျက်နှာကြီးကထမိမံအုပ်မိုးလာပြန်ပါတယ်ရှင်။

လက်တဖက်ကကျမရဲ့အုံနှစ်လုံးကိုအပြန်ပြန်အလှန်လှန်ပွတ်သပ်ဆော့ကစားနေရင်းသူနှုတ်ခမ်းထူထူကြီးကိုကျမ နှုတ်ခမ်းပါးပါးလေးပေါ်ဖိကပ်ပြီးအငမ်းမရစုပ်နမ်းနေပြန်ပါတယ်ရှင်။

သူလီးကြီးရဲ့အချို့တဝက်အစိတ်အပိုင်းကအခုအချိန်အခါမှာကျမစောက်ပတ်ကလေးထဲသွင်းဝင် နေမိပြီး နို့အုံနှစ်လုံးကိုလဲပွတ်သပ်ဆော့ကစားနေပြန်ဆိုတော့ကျမဘယ်လိုမှအိပ်ပျော်ဟန်ဆောင်မနေနိုင်တော့ပဲသူအနမ်း ကြမ်းကိုသိသိသာသာကြီးကိုဘဲတုန်ပြန်လိုက်မိပါပြီရှင်။အဲ့ ၉၉ ရာကောင်းတာကစောစောကနာကျင်တာတွေဘယ် ပျောက်သွားမှန်းမသိအောင်ပျောက်ကွယ်သွားတာကိုပါဘဲရှင်။

ဦးဦးဟာသူလီးကြီးကျမစောက်ပတ်ထဲသွင်းဝင်မိသမျှလေးကိုဘဲပြန်လဲဆွဲမနှုတ်ဆက်လဲထိုးမ သွင်းသေးဘဲကျမနှုတ်ခမ်းသားအစုံကိုနမ်းလိုက်ပါးပြင်နုလေးကိုဘယ်ပြန်ညာပြန်နှာခေါင်းသရမ်း လိုက်လုံးဝန်းမို့မောက်ပြီးနီတာရဲ့နို့သီးခေါင်းလေးတွေပြုထွက်နေပြီဖြစ်တဲ့ရင်သားအစုံကိုလက်နဲ့ ပွတ်သပ်ဆော့ကစားလိုက်ပါးစပ်နဲ့ကုန်းကုန်းငုံခဲလိုက်နဲ့ကျမရင်ထဲအသဲထဲမှာမချင့်မရဲဖြစ်လာအောင်တမင်းလုပ်နေ ရောသလားမသိပါဘူးရှင်။ကျမစိတ်တွေမရိုးမရွံဖြစ်သထက်ဖြစ်လာပါတယ်ရှင်။

ဒါကြောင့်အခုအခါမှာတော့ကျမဟာသွင်းဝင်လက်စဖြစ်တဲ့သူလီးကြီးများကျမစောက်ပတ်လေးထဲပိုဝင်သလောက် ဝင်အောင်မသိမသာခါးသိမ်သိမ်လေးကိုနွံကာနွံကာ ကော့ကော့ပေးနေမိပါပြီရှင်

သူကလဲကျမအထာကိုသိသွားလိုထင်ပါရဲ့အခုတော့နဲ့နဲ့လေးဆွဲထုတ်လိုက်ပြန်ဖိသွင်းလိုက်လုပ်ယင်း နဲ့အရှိန်ယူစပြုနေပါပြီ။လေးငါးဆယ်ချက်လောက်ခပ်ဖြေးဖြေးသွင်းလိုက်ထုတ်လိုက်လုပ်နေယင်းကနေတခါထပ်ပြီး ခပ်ဖိဖိလေးထိုးသွင်းလိုက်ပြန်ပါတယ်။ကျမမှာတော့နာကျင်တဲ့ဝေဒနာရောကောင်းတဲ့အရသာရောနှစ်ခုရောနေလို့တမ ပျိုးကြီးဖြစ်သွားတာမို့ယောင်ယမ်းပြီးသူရင်ပတ်ကြီးကိုကျမလက်နှစ်ဘက်နဲ့ဆီးတွန်းထားလိုက်မိပါတယ်ရှင်။

ခုအချိန်အထိကျမတို့နှစ်ယောက်ဟာစကားတလုံးမှမပြောဖြစ်ကြပေမဲ့နှစ်ယောက်စလုံးဟာကာမအရသာကိုအ ပြည့်အဝခံစားချင်နေကြတာတော့ဘယ်သူမှလိမ်လို့မရတဲ့အချက်ပါဘဲ။

သူလီးကြီးဟာတဖြည်းဖြည်းနဲ့စောက်ပတ်ထဲပိုမိုဝင်လာတာမို့အနာအကျင်လဲသက်သာအောင်သူလဲပိုပြီးမြန်အောင်
ညှောင့်နိုင်အောင်လိုကျမပေါင်ကိုကားနိုင်သမျှကားပြီးခါးနဲ့နဲ့လေးကိုလဲအချက်ကျကျကော့ကော့ပြီးသူလီးကြီးကိုကျမ
စောက်ပတ်ထဲဆောင့်အသွင်းမှာပိုမိုအဆင်ပြေအောင်လိုက်လျောလိုက်မိသားဖြစ်နေပါတော့တယ်ရှင်။
တဖြည်းဖြည်းနဲ့သူဟာသူလီးကြီးကိုကျမစောက်ပတ်ထဲကနဲနဲ့ဆွဲထုတ်လိုက်များများဆောင့်သွင်းလိုက်လုပ်နေယင်း
ကကျမရဲ့မွှေးညှင်းနုနုလေးတွေပေါက်စပြုနေတဲ့ဆီးစပ်နဲ့သူ့အမွှေးလိမ်လိမ်တွန့်တွန့်ကောက်ကောက်ကြီးတွေဖုံးလွှမ်း
နေတဲ့ဆီးစပ်တို့ထိမိတဲ့အခါကျတော့ကျမဗိုက်ထဲမှာနဲနဲ အောင့်သလို ဖြစ်လာပါတယ်ရှင်။ ကျမဘယ်လိုမ
မနေနိုင်တော့ဘဲနှုတ်ဖျားကအလိုလို။

အား အား ရှိုး ဦး ဦး ရယ် နာ နာလိုက်တာဖြေးဖြေးလုပ်ပါ ရှင်
အို ခဏလေးပါ။ ကလေးရယ် ခဏလေးနာတာနဲနဲသီးခံပြီးအောင့်ခံလိုက်စမ်းပါနော်၊ နောက်
တော့မနာတော့ပါဘူးကွယ်နော် နော်
ဟင့်အင်း ဟင့်အင်း နာတယ်ဦးရယ်၊တော် တော်ပါတော့ရှင်ရှိခိုးပါရဲ့၊သမီးတောင်ပန်ပါရစေ၊ပို
ဗိုက်ထဲကအတွင်းထဲကိုနာလိုပါရှင် အား လား လား ရှိုး
ကဲပါသမီးရယ်ဦးခဏရပ်ထားမယ်၊သမီးသားအိမ်ဝကိုသွားထောက်မိ၊ထိမိလို့ဖြစ်မှာပါ၊ခဏနေအ
နာသက်သာသွားမှာပါ။

ဟင့် အင်း ဟင့်အင်း မသိဘူး မသိဘူး၊တော်တော့၊တော်ပါတော့ရှင်၊ကျအော်လိုက်မယ်နော်
အော် ကလေးရယ်ခုလောက်ထိဖြစ်မိပြီးမှအော်ရတယ်လို့ရောညည်းအဖေအမေကဘာထင်မလဲ
ဦးအခန်းထဲပြန်သွားလိုက်ယင်ညည်းဘာကြောင့်အော်တယ်ဆိုတာဘယ်လိုဖြေရှင်းမလဲ ကဲ
ကျမတို့နှစ်ယောက်စကားအပြန်အလှန်ပြောယင်းနဲ့ဦးဦးဟာသူလက်ကိုအအားမထားဘဲကျမရင်သားကိုကုန်းနမ်း
လိုက်လုပ်ယင်းကအောက်ပိုင်းကလဲသူလီးကြီးတဖြည်းဖြည်းကျမစောက်ပတ်ထဲ
သွင်းစပြုလာပြန်တာမို့ကျမလဲပါးစပ်ကသာဟန်လုပ်ငြင်းနေပေမယ့်သူပြောသလိုဗိုက်ထဲကနာကျင်မှု
ဝေဒနာမရှိတော့တဲ့ကာမအရသာကိုပိုမိုခံစားလာရတာကြောင့်

ရှေ့နေပီပီအမူကနေဘယ်လိုရုန်းထွက်ရမယ်ဆိုတာအပိုင်တွက်ပြီးသားဟာဘဲ၊ဟင်းဒီကအိပ်ပျော်နေတုံးသူဘဲအ
တင်းအဓမ္မကြံပြီးတော့
အိုကွာ သမီးကလဲညည်းအပြစ်တင်ရင်လဲခံရတော့မှာပေါ့ကွာ
ဖွတ် ဖွတ် ဖြတ် စွတ် ဖတ် စွတ်
အခုအခါမှာတော့ကျမစောက်ပတ်ထဲသူလီးဝင်လိုက်ထွက်လိုက်ဖြစ်နေရာမှ၊ကျမစောက်ခေါင်းထဲကတွက်နေကျအ
ရည်ချွဲတွေကြောင့်သူလီးကြီးကျမစောက်ပတ်ထဲဆောင့်လိုက်ညှောင့်လိုက်တိုင်းအသံဗလံတွေတောင်မြည်ထွက်လာပါ
ပီရှင်။

အရှိန်ရလာလို့ထင်ပါရဲ့ဦးဦးဟာသူလီးကြီးကိုကျမစောက်ပတ်ထဲကကျွတ်ထွက်လုနီးပါးဆွဲနှုတ်
လိုက်၊သူ့ဆီးစပ်ကိုထိကပ်သွားအောင်ပြန်ဆောင့်သွင်းလိုက်နဲ့အားရပါးရကြီးကျမကိုတက်လိုးနေပါ
တော့တယ်ရှင်၊ကျမလဲအခုတော့နာကျင်မှုဝေဒနာလုံးလုံးမရှိတော့ဘဲသိပ်ကိုကောင်းတဲ့အရသာတွေလာပြီမို့သူ့ဆောင့်
ဆောင့်လိုးသွင်းလိုက်တိုင်းကျမခါးသိမ်သိမ်လေးကိုကော့ကော့ပေးရင်းနဲ့ဦးနဲ့ကျမဟာနှစ်ယောက်သားတက်ညီ
လက်ညီကာမသုခပန်းတိုင်ကြီးဆီကိုအပြင်အထန်ချီတက်နေကြပါ တော့တယ်ရှင်၊

မိတာ ကလေး
သမီး မိတာလေး
ဟင်း
ကောင်းလားဟင်
အို ဦးကလဲဘာမှန်းလဲမသိဘူး၊မသိဘူး သွား
အော် ကလေးရယ် ခုမှတော့ရှက်မနေပါနဲ့တော့ကွယ်၊မင်းစောက်ပတ်လေးကိုဦးလီးနဲ့တက်လိုး နေပြီဘဲဟာ
ဟာဗျာ ဦးမကောင်းဘူးဗျာ ဘာတွေရှောက်ပြောနေလဲ မသိဘူးဗျာ မသိဘူး
ဟောဗျာ တကယ်တမ်းအလုပ်ဖြစ်နေပြီဘဲ၊ ဘာတွေရှက်နေရသေးတာလဲ မိတာရဲ့ ပြောစမ်းပါဦး
အို မသိဘူး မသိဘူး
ကျမရှက်လွန်းလို့လက်နှစ်ဘက်နဲ့ကျမမျက်နှာကိုဖုံးအုပ်ရင်းခေါင်းတခါခါဖြစ်နေရပါတယ်၊
အောက်ပိုင်းမှာတော့သူလီးနဲ့ကျမစောက်ပတ်သွင်းရက်သားတန်းလန်းကြီးပါဘဲရှင်။

ကျမဟာကိုယ်တိုင်အလိုးခံနေရပြီးဖြစ်ပေမဲ့ခုလိုတော့စကားလုံးမျိုးတွေကိုတော့နားထောင်နိုင်စွမ်းပြန်ပြောနိုင်စွမ်းမရှိသေးပါဘူး။

ဖွတ် ပြတ် ဖလွတ် ပြတ် ဖတ် ဖတ်

ကျမဟာအခုအခါမှာတော့သူ့အောက်ကနေပေါင်နှစ်ဘက်ကိုဖြူးပြီးနှစ်ဘက်ကိုလဲမကြွတကြွလေးလုပ်ထားရတာမို့တကြောင်းစောစောကသူပြောတာတွေကိုရက်မိတာကတစ်ကြောင်းတို့ကြောင့်မျက်စေ့ကိုစုံမှတ်ထားမိပါတယ်ရှင်။

ဖတ် ဖတ် ပြတ် ဖလွတ် ဖွတ် ဖတ် အား အင်း ဟင်းဟင်း ရှိုး ရှိုး ဟင်းဟင်း အိုး အား ပြတ် ဖလွတ် ဖတ် ဟင်းဟင်း ရှိုး အား အိုး ဟင်းဟင်း အား အား

အချက်ကျကျမခါးလေးကိုကော့ပေးနေမိတာကြောင့်ထင်ပါရဲ့သူ့ဟာကျမခါးလေးကိုလက်နှစ်ဘက်နဲ့ဆွဲမပြီးကျမပေါင်နှစ်လုံးကြားမှာထိုင်ပြီးကျမစောက်ပတ်လေးကိုသူ့လီးကြီးနဲ့အားရပါးရဆောင့်ကာဆောင့်ကာလှီးနေပါတော့တယ်ရှင်။

ဖွတ် ပြတ် ဖတ် ဖတ် အား အင်း ဟင်းဟင်း ရှိုးရှိုး ဟင်းဟင်း အား

ကျမဘယ်လိုပြောရမယ်မှန်းမသိတဲ့ကာမသူ့အရသာထူးကြီးကိုအခုကျမမြန်မြန်ကြီးခံစားနေရပါ ပြီကောရှင်။

သူ့အနားယူချင်လိုထင်ပါရဲ့သူ့လီးမာတောင့်တောင့်ကြီးကိုကျမစောက်ပတ်ထဲတဆုံးဖိသွင်းပြီးဆီးစပ်ချင်းထိကပ်သွားတဲ့အထိစိမ်းထားလိုက်ပြီးကျမကိုယ်ပေါ်မှာကရက်သားရောက်လာပြီးကျမနှုတ် ခမ်းသားပါးပါးလေးကိုအကြာကြီး ဖိကပ်စုပ်နမ်းပြီးမှပါးပြင်နှစ်ဘက်ကိုတရိုက်မတ်မတ်နမ်းကြူလိုက် ပြန်ပါသည်။

ဗနာကပြီးကျမနားရွက်ဖျားလေးတွေကိုမနာမကျင်အောင်ငုံခဲလိုက်ပြီးမှပါးချင်းကပ်ပြီးတိုးတိုးညှင်းညှင်းလေးကောင်းလားဟင် လို့မေးပြန်တာကြောင့်

အို မသိဘူးသွား

ကျမတို့နှစ်ယောက်လီးနဲ့စောက်ပတ်စွပ်ရက်သားတိုးတိုးညှင်းညှင်းစကားပြောရင်းအပန်းဖြေကြပါတယ်။အခုအခါမှာတော့ကျမမှာရှက်စိတ်တွေဘယ်ရောက်ကုန်မှန်းတောင်မသိတော့ပါဘူးရှင်။ အင်းလေကျမပေါင်ဖြူးကားပြီးအလိုးခံနေပြီဖြစ်တာမို့ဒီထက်ပိုပြီးဘာများရှက်စရာရှိပါသေးလဲရှင်။

ကဲကလေးကြီးရေလုပ်ငန်းပြန်စလိုက်ရအောင်

အို ဦးကလဲဗျာ အင့်အင့်ဟင်း

ပြောပြောဆိုဆိုဦးဦးဟာသူ့ရဲ့မြွေဟောက်ပါးပြင်းထောင်သလိုမာန်ဖိနေတဲ့လီးကြီးကိုကျမစောက်ပတ်ထဲလှီးနေပါတော့တယ်ရှင်။

အား ရှိုး ဟင်းဟင်း ကောင်း ကောင်းလိုက်တာဦးရယ် သမီးမနာတော့ပါဘူး ဆောင့် ဆောင့်စမ်းပါ အားရပါးရဆောင့်လိုးလိုက်ပါရှိုး

စောစောကသူ့မေးတုန်းကရှက်သလိုလိုနဲ့စကားမပြန်ဖြစ်တဲ့ကျမဟာအခုလိုသူ့ကအားရပါးရဆက်တိုက်ကြီးဆောင့်ကာဆောင့်ကာလှီးပေးလိုက်တော့နှုတ်ဖျားကအလိုအလျောက်ဒီစကားတွေထွက် သွားမိပါတယ်ရှင်။

ကျမစောက်ခေါင်းထဲကထွက်လာတဲ့အရည်တွေဟာလဲအခုအခါမှာဖင်ကြားထဲစီးရုံမျှမကမေ့မဟာခင်းတွေကိုပါစိုစွတ်ပြီးတင်ပါးတွေအထိပေကျ်အောင်ဖြစ်သွားပါတယ်။

သူဟာတဖြည်းဖြည်းဆောင့်ချက်ညှောင့်ချက်သွက်သထက်သွက်လာပြီးအသက်ရှူသံတွေလဲမြန်သထက်မြန်လာပါတယ်ရှင်။ကျမမှာတော့သူ့သွက်လေခံရတာပိုအရသာရှိလေမို့ခါးလေးကိုသာအချက်ကျကျကော့ကော့ပေးနေမိပါတယ်။ အဲ အဲဒီနောက်ကျမှတဖြည်းဖြည်းအရှိန်တက်လာဦးအသက်ရှူ ပြင်းလာရာကနေ

ဟင်းဟင်း အား အင်း ရှိုး ရှိုး အား အိုး ကောင်း ကောင်း ဆောင့်အား ဆောင့်ပါ အား ဟင်းဟင်း

သူဟာအချက်သုံးဆယ်ကျော်လောက်မနားမနေသူ့လီးကြီးကိုကျမစောက်ပတ်လေးထဲအားရပါးရဆောင့်ဆောင့်လှီးလိုက်တဲ့အခါမှာနောက်ဆုံး၊ သူ့လီးကြီးကျမစောက်ပတ်ထဲမှာဆတ်ကနဲတုန်သွားပြီးကျမစောက်ခေါင်းထဲမှာနွေးကနဲနွေးကနဲဖြစ်သွားတဲ့အခါမှာတော့ကျမကိုယ်တိုင်လဲလက်ဖျားခြေဖျားတွေတဆတ်ဆတ်တုန်ပြီးအကြောပေါင်းသိန်းသန်းမကစိမ့်နေအောင်စိမ့်သွားပြီးသူ့ကြောပြင် ကြီးကိုကျမလက်နှစ်ဘက်နဲ့အင်အားရှိ သမျှတအားကြီးလှမ်းဖက်လိုက်မိပါတော့တယ်ရှင်။

သူ့လီးကြီးကျမစောက်ပတ်ထဲမှာဆတ်ကနဲတုန်တုန်ပြီးနွေးကနဲနွေးကနဲဖြစ်သွားတာနဲ့အတူကျမစောက်ခေါင်းထဲကအကြောအချင်တွေဟာသူ့လီးကိုဆွဲယူစုပ်မြို့ပစ်လိုက်သလိုမျိုးဖြစ်သွားတဲ့အပြင်ကျမစောက်ခေါင်းထဲကနေလျှံကျပြီးဖင်ကြားတလျှောက်တစိမ့်စိမ့်ယိုစီးကျသွားပါတော့တယ်ရှင်။